
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО

ПРОТОКОЛ

№6
ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО, ПРОВЕДЕНО НА 29 ФЕВРУАРИ 

2024 ГОДИНА ОТ 14.00 ЧАСА В ЗАСЕДАТЕЛНАТА ЗАЛА НА ОБЩИНА СЕВЛИЕВО

Днес, 29 ФЕВРУАРИ 2024 год. от 14.00 часа в зала 200 на община Севлиево се проведе 
заседание на Общинския съвет - Севлиево. На заседанието присъстваха 29 общински съветника.

Присъстваха още:
1. д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево
2. Невена Тодорова - зам.кмет на община Севлиево
3. Красимира Йорданова - зам.кмет на община Севлиево
4. Ердоан Узунов - зам.кмет на община Севлиево
5. Румяна Дъчева - секретар на община Севлиево

В залата присъстваха общински служители и представители на медиите.

Заседанието бе открито и ръководено от д-р Явор Памукчиев - Председател на Общинския 
съвет - Севлиево.

ПИТАНИЯ КЪМ КМЕТА НА ОБЩИНАТА:

Михаил Христов Йонков - общински съветник от групата „Продължаваме промяната- 
Демократична България” - питането е във връзка с наложени финансови корекции на Община 
Севлиево по изпълнението на няколко проекта, финансирани по различни програми

1. Установени ли са причините за тях и ако да, моля да ни запознаете е направения 
анализ?

2. Какви мерки и действия са предприети от ръководството на Община Севлиево за 
недопускане на предпоставки за такива сериозни финансови корекции в бъдеще?

/Предвид искането на г-н Йонков, отговорът на питанието е предоставен и в писмен вид 
на хартиен носител преди началото на заседанието. Питанието и отговора са приложени към 
протокола/

ОБСЪЖДАНЕ НА ДНЕВНИЯ РЕД:

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ“

Моля в дневния ред да влезе като т.2.4. предложение относно: Обсъждане на подадено до 
РИОСВ - Велико Търново и публикувано на сайта на Община Севлиево уведомление за ИП 
„Събиране и третиране на чисти строителни отпадъци в ПИ №65927.501.4064 в гр.Севлиево” с 
възложител „Мазалат” ЕООД

Тъй като не се направиха други предложения по дневния ред, Председателят на Общинския 
съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват по процедура за прекратяване 
на разискванията.

“ЗА” - 28 ПРОТИВ” - няма ВЪЗД ” - няма
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Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложението на Павлин Ганчев - като т.2.4. в дневния ред да влезе предложение 
относно: Обсъждане на подадено до РИОСВ - Велико Търново и публикувано на сайта на Община 
Севлиево уведомление за ИП „Събиране и третиране на чисти строителни отпадъци в ПИ 
№65927.501.4064 в гр.Севлиево” с възложител „Мазалат” ЕООД

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложения дневен ред с приетото допълнение.

“ЗА”-28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет прие следния

ДНЕВЕН РЕД:

1. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ КМЕТА НА ОБЩИНАТА
1.1. Поправка на явна техническа грешка в Приложение № 7.1. към Решение № 049 от 

30.01.2024 г. на Общински съвет - Севлиево
1.2. Приемане на бюджетна прогноза на Община Севлиево за местни дейности за периода 

2025-2027 г.
1.3. Приемане на Правилник за реда и условията за отпускане на финансова помощ за 

новородено или осиновено дете в Община Севлиево
1.4. Предоставяне на финансова помощ на Школа по народно пеене при НЧ „Развитие- 

1870“, гр.Севлиево
1.5. Определяне пасищата, мерите и ливадите от Общинския поземлен фонд за общо и 

индивидуално ползване на територията на Община Севлиево за стопанската 2024-2025 
година

1.6. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Отдаване под наем на част от недвижими имоти - частна общинска 
собственост без търг или конкурс на МБАЛ „Д-р Стойчо Христов“ ЕООД гр.Севлиево

1.7. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и даване на съгласие за разделяне на новообразуван имот № 601.13 по плана на 
новообразуваните имоти на с.о. Севлиевски лозя, м.“Ловнидолско шосе“, община 
Севлиево и преминаване от публична в частна общинска собственост на проектен 
новообразуван имот № 601.18. Одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна 
цена за продажба на имота

1.8. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Учредяване право на надстрояване на съществуваща сграда с идентификатор 
65927.501.3585.1, построена в поземлен имот с идентификатор 65927.501.3585 по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Севлиево, на собственика на 
сградата и определяне на пазарна цена на правото на надстрояване

1.9. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Продажба на придаваеми места от улица към УПИ ХУП-170, кв.14 в 
с.Батошево, община Севлиево, одобряване на пазарна оценка и определяне на пазарна 
цена

1.10. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. Откриване на процедура за избор на оператор на язовирна стена за възлагане 
стопанисването, поддръжката и експлоатацията на язовир - общинска собственост 
чрез предоставянето му под наем. Одобряване на пазарна оценка и определяне на 
наемна цена за имота

1.11. Допълване Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и даване на съгласие за безвъзмездно прехвърляне собствеността на язовир - 
публична общинска собственост - по реда и при условията на Закона за водите
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1.12. Заседание на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК” 
ООД - гр. Габрово, насрочено за провеждане от 10:00 часа на 14.03.2024 г. в сградата 
на Областна администрация Габрово

1.13. Приемане на Програма за развитие на туризма в община Севлиево през 2024 г. 
съгласно чл. 11, ал. 1 и чл. 12, т.1 от Закона за туризма

1.14. Приемане на Общински план за младежта за 2024 г.
1.15. Кандидатстване на Община Севлиево по проект „КРАСИВА БЪЛГАРИЯ“ на 

Министерство на труда и социалната политика по Мярка М01 „Подобряване на 
обществената среда в населените места“

1.16. Кандидатстване на Община Севлиево по проект „КРАСИВА БЪЛГАРИЯ“ на 
Министерство на труда и социалната политика по Мярка М02 „Подобряване на 
социалната инфраструктура“

1.17. Разрешение за изработване на подробен устройствен план - План за застрояване /ПЗ/ 
за промяна предназначението на земеделска земя в имот с идентификатор 65927.78.12 
по кадастралната карта на гр.Севлиево

1.18. Даване на съгласие за частично изменение на Подробен устройствен план /ПУП/ - 
план за регулация и застрояване /ПРЗ/ за част от кв.25, 25а и кв.27, засягащо улица с 
о.т.43 - о.т.149а- о.т.149 и о.т.149б и о.т.64 по плана на с.Горна Росица

1.19. Разрешение за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за 
застрояване /ПЗ/ и одобряване на задание за поземлени имоти: 17587.244.154 и 
17587.244.156 местност „Пречиста“ по КККР на землище с.Градница

1.20. Разрешение за изработване на проект за изменение на Общия устройствен план на 
Община Севлиево (ОУПО) с цел създаване на устройствен режим за промяна 
предназначението на имот с идентификатор 65927.40.65, м.“Юрта“ по КККР на 
гр.Севлиево, който ще получи статут на територия с допустима промяна на 
предназначението при условията на Смесена многофункционална устройствена зона 
(Смф)

1.21. Разрешение за изработване изменение на Общия устройствен план на Община 
Севлиево за промяна на статута и създаване на нова устройствена зона (“Оо“) - 
„Обществено обслужване“ за имот с идентификатор 73763.2.50, местност „Бабинец“ 
по КККР землище с.Търхово, успоредно с разрешение за допускане на Подробен 
устройствен план /ПУП/ - план за застрояване /ПЗ/ за част от същия имот, заедно с 
необходимите за това Парцеларни планове /ПП/ за трасета на довеждащи проводи на 
техническата инфраструктура при необходимост

1.22. ОДОБРЯВАНЕ на проект за изменение на Общия устройствен план на Община 
Севлиево за промяна предназначението на поземлен имот с идентификатор 
69417.68.524 (част от стар ПИ 69417.68.17) по КККР на с. Стоките, Община Севлиево 
от земеделска територия с обработваеми земи - ниви в земеделска територия с 
допустима промяна предназначението при условията на устройствена зона „Смесена 
многофункционална зона“ (“Смф“)

1.23. Разрешение за изработване на проект за изменение на Общия устройствен план на 
Община Севлиево (ОУПО) е цел създаване на устройствен режим за промяна 
предназначението на имот с идентификатор 40275.246.20, м.”Армането“ по КККР на с. 
Кръвеник, който ще получи статут на територия с допустима промяна на 
предназначението при условията на Жилищна устройствена зона за ниско жилищно 
застрояване (Жм), успоредно с разрешение за изработване на подробен устройствен 
план - План за застрояване /ПЗ/ за промяна предназначението на ПИ с проектен 
идентификатор 40275.246.200 и ПИ с проектен идентификатор 40275.246.201 по 
КККР на е. Кръвеник, м.”Армането“ по КККР на с. Кръвеник от територия с 
обработваеми земеделски земи - ниви в територия при условията на Устройствена 
зона за ниско жилищно застрояване „Жм“, заедно с необходимите за това Парцеларни 
планове /ПП/ за трасета на довеждащи проводи на техническата инфраструктура при 
необходимост

1.24. Изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево (ОУПО) за промяна в 
устройствения статут на ПИ 16376.125.14 по КККР на землище с. Горна Росица и
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създаване на устройствена зона („Пп“) - „Предимно производствена устройствена 
зона“, успоредно с разрешение за допускане на Подробен устройствен план /ПУП/ - 
план за застрояване /ПЗ/ за същия имот, заедно с Парцеларни планове /ПП/ за трасета 
на довеждащи проводи на техническата инфраструктура при необходимост.

1.25. Даване на съгласие за провеждане на част от уличната регулационна линия на улица с 
о.т.18 - о.т.152 - о.т.19 по имотната граница на поземлен имот пл.№ 71, кв.13 по плана 
на с.Петко Славейков, Община Севлиево

1.26. Даване на съгласие за провеждане на част от уличната регулационна линия на улица с 
о.т.124 - о.т.128 по имотната граница между поземлен имот пл.№ 433, кв.44 и 
поземлен имот пл.№ 434, кв.45 по плана на с.Петко Славейков, Община Севлиево

1.27. Даване на разрешение за изработване на ПУП-Парцеларен план за техническата 
инфраструктура - трасе на електропровод

1.28. Даване на предварително съгласие за преминаване на трасето на ПУП - Парцеларен 
план Схема за електропровод за захранване на имот с идентификатор 65927.59.38 през 
поземлени имоти - общинска собственост в землището на гр.Севлиево с 
идентификатори, както следва: 65927.501.4046 - урбанизирана територия, НТП-улица, 
публична общинска собственост, 65927.501.5427 - урбанизирана територия, НТП- 
улица, публична общинска собственост; 65927.59.128 - земеделска територия, НТП: 
за селскостопански, горски, ведомствен път; 65927.59.133 - земеделска територия, 
НТП-дере, общинска собственост и 65927.59.127 - земеделска територия, НТП-дере, 
общинска собственост

1.29. Даване на предварително съгласие за преминаване на трасето на ПУП - Парцеларен 
план и специализирана план-схема за обект: “Станция за катодна защита /СКЗ/ 
Вършец“ и подобект: „Изграждане на ново външно ел.захранване на СКЗ-Вършец“ в 
имоти от землищата на с.Малки Вършец, ЕКАТТЕ 46509 и с.Градище, ЕКАТТЕ 17542 
през поземлени имоти - общинска собственост с идентификатори, както следва: ПИ 
46509.59.454, Общинска публична собственост, Земеделска територия, НТП: За 
селскостопански, горски, ведомствен път, землище на с.Малки Вършец с ЕКАТТЕ 
46509; ПИ 17542.262.28, Общинска публична собственост, Територия на транспорта, 
НТП: За местен път; ПИ 17542.353.20, Общинска публична собственост, Земеделска 
територия, НТП: За селскостопански, горски, ведомствен път, ПИ 17542.258.29, 
Общинска публична собственост, Земеделска територия, НТП: За селскостопански, 
горски, ведомствен път, землище на с.Градище с ЕКАТТЕ 17542, Община Севлиево, 
област Габрово, второстепенни улици - ул.“Бор“ и ул.“Рила“, намиращи се в 
регулацията на с.Малки Вършец

1.30. Избиране на временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Батошево, община 
Севлиево

1.31. Трансформиране на средства от целева субсидия за капиталови разходи по чл.53 от 
ЗДБРБ за 2024 г., разчетени като резерв в целеви трансфер за финансиране на 
неотложни текущи ремонти на общински пътища и улична мрежа

Докладва: д-р Иван Иванов

2.1. ПРЕДЛОЖЕНИЯ ОТ ПОСТОЯННИ КОМИСИИ И ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ

2.1. Одобрени кандидати за финансово подпомагане на изследвания и процедури свързани с 
асистирана репродукция на семейства и лица с репродуктивни проблеми, живеещи на 
семейни начала

Докладва: д-р Сюзан Садъкова-Томева - Председател 
на ПК „Здравеопазване и социални дейности“

2.2. Попълване състава на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности и ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението”

Докладва: д-р Явор Памукчиев
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2.3. Избор на заместник председател на Общински съвет - Севлиево
Докладва: д-р Явор Памукчиев

2.4. Обсъждане на подадено до РИОСВ - Велико Търново и публикувано на сайта на 
Община Севлиево уведомление за ИП „Събиране и третиране на чисти строителни 
отпадъци в ПИ №65927.501.4064 в гр.Севлиево” с възложител „Мазалат” ЕООД

Докладват:
Павлин Красимиров Ганчев - председател на групата общински съветници от ПП „ГЕРБ“ 
Исмаил Кязим Хаджихасан - председател на групата общински съветници от „ДВИЖЕНИЕ 
ЗА ПРАВА И СВОБОДИ“
Станимир Косев Стойчев - председател на групата общински съветници от „БСП ЗА 
БЪЛГАРИЯ“
Тодор Стоянов Ганчев - Заместник-председател и председател на групата общински 
съветници от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ

ПО ТОЧКА 1.1.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват по процедура за прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
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ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД. ” - няма

РЕШЕНИЕ №080
I. На основание чл. 21, ал. 1, т. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, изменя б. „А“ на Приложение 7.1. към Решение № 049/30.01.2024 г., /Протокол № 4/ на 
Общински съвет - Севлиево, както следва:

1. Кметове на кметства - делегирани от държавата дейности - 23, всичко численост - 23.
2. Кметски наместници - делегирани от държавата дейности - 5, всичко численост - 5.
II. В останалата си част Приложение 7.1. към Решение № 049/30.01.2024 г., /Протокол № 4/ 

остава непроменено и в сила.
III. Настоящото решение е неразделна част от Решение № 049/30.01.2024 г., /Протокол № 4/ на 

Общински съвет - Севлиево.

ПО ТОЧКА 1.2.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ПП „ГЕРБ“, Председател на ПК „Бюджет, 
финанси и стопански дейности”

Това предложение беше разгледано на заседанието на ПК „Бюджет, финанси и стопански 
дейности“. Подробно разгледахме цифрите и подкрепяме единодушно предложението.

ХРИСТО НИКОЛОВ - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ, Член на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението“

ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“ се събра в присъствието на 
зам.кмета г-жа Тодорова и г-н Узунов. Комосията е съгласна с така посочения дневен ред. Нямао 
възражения за решаването на тоя проблем. Възникна въпрос с две жалби, но разрахме се, те тези 
жалби в процес на работа ще се решават в следващо заседание на комисията.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
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„ЗА”- 28

СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 081

На основание чл. 21 ал. 1 т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 83, ал. 2 от Закона за публичните финанси и чл. 28, ал. 2 от Наредбата за 
условията и реда за съставяне на бюджетната прогноза за местните дейности за следващите три 
години, за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на община Севлиево, Общински 
съвет - Севлиево:

1. ПРИЕМА бюджетна прогноза за периода 2025-2027 г. в частта за местни дейности на 
Община Севлиево и прогноза на приходите и разходите на МБАЛ „Д-р Ст. Христов“ - гр. Севлиево 
за периода 2025-2027 г., съгласно Приложения № 1, № 2.1 и № 2.2.

ПО ТОЧКА 1.3.

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
В чл.4 от Правилника за реда и условията за отпускане на финансова помощ за новородено 

или осиновено дете в Община Севлиево има допусната една техническа грешка, която предлагам да 
бъде отстранена. В чл.4 текста „съгласно чл.13, ал.1 от настоящия правилник“, всъщност вместо 
чл.9, ал.1 от настоящия правилникп да се чете чл.13, ал.1.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности”

ПК „Здравеопазване и социални дейности“ разгледа Правилника, той се приема за първи 
път, т.е. се предлага и ще бъде приет евентуално за първи път в общината. Ние гласувахме на 
предишното заседание определена сума за подпомагане на такива семейства от страна общината. И 
в момента е изготвен този Правилник, който много подробно разписва лицата, които ще получат 
тези суми. Комисията след дебати, обширни, които имахме, приехме, че този Правилник отговаря на 
всички изисквания за да може да действа в съответния ред. Смятам, че всички общински съветници 
са запознати с него и ще получи съответната подкрепа за да може да действа от тук нататък.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ПП „ГЕРБ“, Председател на ПК „Бюджет, 
финанси и стопански дейности”

Нашата комисия също разгледа предложението по тази точка, макар, че в детайли при 
приемането на бюджета нашата работа беше свършена, т.е. цифрата вече е приета. Ние подкрепяме 
единодушно изготвения Правилник и смятаме, че ще бъде една добра дейност, която ще развие 
общината.
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Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 28

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 082

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 
Общински съвет - Севлиево приема Правилник за реда и условията за отпускане на финансова 
помощ за новородено или осиновено дете в община Севлиево

ПРИЛОЖЕНИЕ:
1. Правилник за реда и условията за отпускане на финансова помощ за новородено или 

осиновено дете в Община Севлиево.
2. Мотиви за приемане на Правилник за реда и условията за отпускане на финансова 

помощ за новородено или осиновено дете в Община Севлиево.
3. Частична предварителна оценка на въздействието на Правилник за реда и условията 

за отпускане на финансова помощ за новородено или осиновено дете в Община Севлиево.
4. Справка за постъпилите предложения на основание чл.26, ал.5 от ЗНА.
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ПО ТОЧКА 1.4.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ПП „ГЕРБ“, Председател на ПК „Бюджет, 
финанси и стопански дейности”

Това предложение също беше разгледано на нашето заседание. Видно е от предложението, че 
има финансов ресурс и ние единодушно подкрепяме така направеното предложение. Предполагам, 
че Вие също ще го подкрепите.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 28

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 083

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 124, ал. 2 и чл. 125, ал. 1, т. 2 от Закона за публични финанси, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие община Севлиево да предостави финансова помощ на Школата по 
народно пеене при Народно читалище „Развитие - 1870“, гр. Севлиево в размер на 5 000 лв.
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(пет хиляди лева) за организиране и обезпечаване на планираните дейности.
2. Упълномощава Кмета на община Севлиево да предприеме необходимите действия 

за изпълнение на настоящото решение.

ПО ТОЧКА 1,5.

МИТЬО МИТЕВ - общински съветник от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ, Председател на
ПК „Земеделие и гори”

ПК „Земеделие и гори“ се събра и разгледа т.1.5. и след като обсъдихме мери, ливади и 
площи в община Севлиево вземахмче единодушно решение да подкрепим т.1.5.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 28

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното
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РЕШЕНИЕ № 084

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 37и от Закона за собствеността и ползването на земеделските земи, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Определя списък на имотите от Общинския поземлен фонд с начин на трайно ползване 
пасище, мера и ливада за общо и индивидуално ползване, съгласно Приложение № 1 и Приложение 
№ 2, които са неразделна част от настоящото Решение.

2. Определя 30 на сто от постъпленията от наем на гореописаните недвижими имоти - 
общинска собственост, да се използват за изпълнение на дейности от местно значение на 
територията на съответното населено място.

3. Упълномощава Кмета на Община Севлиево да извърши всички последващи от Решението 
действия, съгласно законовите разпоредби.

ПО ТОЧКА 1.6.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

На свое редовно заседание ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа предложението по 
т. 1.6. да се отдаде под наем без търг или конкурс на МБАЛ „Д-р Ст.Христов“ ЕООД гр.Севлиево за 
срок от 5 години част от недвижим имот - частна общинска собственост, представляващ първи и 
трети етаж, всеки от които с площ от 261 кв.м от източното крило на самостоятелен обект по 
кадастралната карта на гр.Севлиево, намиращ се на ул.“Стефан Пешев“ № 147. Комисията 
единодушно подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.”- няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 28

ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 085

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9 във връзка с чл. 14, ал. 1, ал. 6 и ал. 8 от Закона за общинската 
собственост и чл. 18, ал. 1 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска 
собственост, Общински съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и дава съгласие да се отдаде под наем без търг или конкурс на МБАЛ „Д-р Стойчо Христов“ 
ЕООД гр. Севлиево, ЕИК 107507982, за срок от 5 /пет/ години на част от недвижим имот - частна 
общинска собственост, представляващ първи и трети етаж, всеки от който с площ 261 кв. м, от 
източното крило на самостоятелен обект с идентификатор 65927.501.5441.1.1 по кадастралната 
карта на гр. Севлиево, ул. „Стефан Пешев“ № 147, актуван с АЧОС № 7725/12.07.2023 г.

2. Месечната наемна цена за имотите по т. 1 се определя по реда на чл. 102, ал. 4 от Закона 
за лечебните заведения.

3. Възлага на Кмета на община Севлиево да извърши необходимите действия за сключване 
на договор за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на описаните в т. 1 недвижими имоти - 
частна общинска собственост, с МБАЛ „Д-р Стойчо Христов“ ЕООД гр. Севлиево, ЕИК 
107507982.

ПО ТОЧКА 1.7.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.7. е за разделяне на новообразуван имот по плана на СО „Севлиевски 
лозя“, м.“Ловнидолско шосе“ и преминаването от публична общинска собственост в частна 
общинска собственост на проектен новообразуван имот с площ от 522 кв.м и начин на трайно 
ползване - ниско застрояване до 10 м, както и продажбата на имота през публичен търг с явно 
наддаване и начална цена в размер на 3750 лв. без ДДС. Комисията също подкрепя предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 28

ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 086

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 6, ал. 1 и ал. 3, чл. 8, ал. 9, чл. 35, ал. 1 и чл. 41, ал. 2 от 
Закона за общинската собственост и чл. 2, ал. 2, ал. 5 и ал. 7 от Наредбата за придобиване, 
управление и разпореждане с общинска собственост, Общинският съвет - Севлиево:

1. Дава съгласие за разделяне на новобразуван имот № 601.13 с площ 2 410 кв. м., 
трайно предназначение на територията „Урбанизирана“, начин на трайно ползване „За друг 
поземлен имот за движение и транспорт“, по плана на новобразуваните имоти на с. о. 
Севлиевски лозя, общ. Севлиево - публична общинска собственост, съгласно приложената 
скица - проект за разделяне на новобразувани имоти, както следва:

- обособява се самостоятелен новобразуван имот с проектен № 601.18 с площ 522 кв. м с начин 
на трайно ползване „Ниско застрояване (до 10 м)“;

-остатъкът от новобразуван имот № 601.13 запазва номерацията си, като площта му се 
редуцира до 1 888 кв. м и начинът му на трайно ползване остава „За друг поземлен имот за движение 
и транспорт“.

2. Обявява за частна общинска собственост новобразуван имот с проектен № 601.18 с площ 
522 кв. м.

3. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинската собственост през 2024 г. и 
дава съгласие за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на новобразуван имот с проектен № 
601.18 с площ 522 кв. м.

4. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител на недвижимия имот описан в т. 3 на 
стойност 3 750 лв. /три хиляди седемстотин и петдесет лева/без ДДС.

5. Определя пазарна цена за имота, описан в т. 3 в размер на 3 750 лв. /три хиляди 
седемстотин и петдесет лева/без ДДС.

6. Възлага на Кмета на Община Севлиево да извърши всички последващи действия свързани с 
промяната в статута на описания в т. 2 недвижим имот, както и да организира и проведе публичния

13



търг с явно наддаване за продажба на имота, е начална тръжна цена - определената в т. 5 пазарна 
цена.

Приложение: Скица - проект за разделяне на новообразуваните имоти

ПО ТОЧКА 1.8.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа и предложението по т.1.8. да се учреди без търг 
или конкурс възмездно право на надстояване за един етаж за офис с площ от 140 кв.м. Имотът се 
намира в ж.к. „Димитър Благоев“. Оценката за правото на надстрояване е в размер на 8520 лв. без 
ДДС. Комисията подкрепя така направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.”- няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 28

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

14



РЕШЕНИЕ № 087

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 38, ал. 1, ал. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 39, ал. 2 от 
Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с общинска собственост, 
Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и дава съгласие да се учреди без търг или конкурс на М. В. П. възмездно право на 
надстрояване за един етаж - за офис с площ 140 кв. м, на сграда с идентификатор 65927.501.3585.1 
по КККР на гр. Севлиево със застроена площ 128 кв. м, брой етажи: 1, брой самостоятелни обекти в 
сградата: 2, предназначение: сграда със смесено предназначение, находяща се в гр. Севлиево, ж. к. 
„Димитър Благоев“, построена в поземлен имот с идентификатор 65927.501.3585 с площ 5 978 кв. м 
с трайно предназначение на територията: урбанизирана, начин на трайно ползване: високо 
застрояване /над 15т/ по КККР на гр. Севлиево, за който е отреден УПИ II, кв. 109 по плана на 
града, актуван с АЧОС № 7269/21.04.2021 г.

2. Одобрява оценката, изготвена от независим оценител за правото на надстрояване по т. I в 
размер 8 520 /осем хиляди петстотин и двадесет/ лева без ДДС.

3. Определя пазарна оценка за учредяване право на надстрояване в размер на 
8 520 /осем хиляди петстотин и двадесет/ лева без ДДС.

4. Възлага на Кмета на община Севлиево издаде заповед и сключи договор за правото на 
надстрояване по определената в т. 3 пазарна цена с М. В. П.

ПО ТОЧКА 1.9.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.9. е за продажба на придаваеми места от улица към УПИ в с.Батошево. 
Общата площ на двете придаваеми места е 16 кв.м и цената за имота е в размер на 220 лв. без ДДС. 
Становището на ПК „Общинска собственост и ТСУ“ е да подкрепим предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
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„ЗА” - 28

ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 088

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9, чл. 36, ал. 1, т. 2, чл. 41, ал. 2 от Закона за общинската 
собственост и чл. 43, ал. 2 от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с 
общинска собственост, Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 
2024 г. и дава съгласие за продажба без търг или конкурс на И. Л. П на недвижим имот - частна 
общинска собственост, представляващ реална част от поземлен имот /улица без планоснимачен 
номер/ с обща площ от 16 кв. м, представляваща придаваеми части към УПИ ХУП-170, кв. 14 по 
плана на с. Батошево, община Севлиево, собственост на Община Севлиево, съгласно АЧОС № 
7785/07.02.2024 г., както следва:

- Реална част от поземлен имот /улица без планоснимачен номер/, с площ 5 кв. м, 
представляваща придаваема част към УПИ ХУП-170, кв. 14.

- Реална част от поземлен имот /улица без планоснимачен номер/, с площ 11 кв.
м, представляваща придаваема част към УПИ ХУП-170, кв. 14.

2. Одобрява изготвената от независим оценител оценка на описания в т. 1 недвижим имот в 
размер 220.00 /двеста и двадесет/лъка, без ДДС.

3. Определя пазарна цена за имота в размер на 220.00 /двеста и двадесет/лева без ДДС.
4. Определя 30 на сто от постъпленията от продажбата на гореописания недвижим имот да 

се ползват за финансиране на изграждането, за основен и текущ ремонт на социалната и 
техническата инфраструктура на територията на с. Батошево, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да сключи договор за продажба на описания в т. 1 
имот с И. Л. П. по определената в т. 3 пазарна цена.

ПО ТОЧКА 1.10.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Пк „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа предложението и по т.1.10. , а именно за 
предоставяне под наем чрез публичен търг с явно наддаване за срок от 10 години на язовир „Под 
стопански двор“, представляващ публична общинска собственост, находящ се в землището на 
с.Душево. Оценката за годишната наемна цена е в размер на 1680 лв. без ДДС. Комисията подкрепя 
предложението.
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Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 28

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 089

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
във връзка с § 12, т. 2 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за изменение и 
допълнение на Закона за водите (ДВ, бр. 103 от 2013 г., изм. и доп., бр. 58 от 2015 г.), чл. 8, ал. 9 и 
чл. 14, ал. 7 и ал. 8 от Закона за общинската собственост , Общинският съвет - Севлиево:

1. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. 
и дава съгласие да се открие процедура за избор на оператор на язовирна стена за възлагане 
стопанисването, поддръжката и експлоатацията на язовир - публична общинска собственост, 
представляващ язовир „Под стопански двор“ съставен от следните поземлени имоти по 
кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Душево, община Севлиево, съгласно АОС № 
7791/15.02.2024 г.:

ПИ с идентификатор 24178.181.56 с площ 29 418 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: язовир;
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ПИ с идентификатор 24178.181.52 с площ 449 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: за 
водностопанско, хидромелиоративно съоръжение;

ПИ е идентификатор 24178.51.53 е площ 110 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: за 
водностопанско, хидромелиоративно съоръжение;

ПИ с идентификатор 24178.51.52 с площ 1 161 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: за 
водностопанско, хидромелиоративно съоръжение;

ПИ с идентификатор 24178.181.57 с площ 528 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: за 
водностопанско, хидромелиоративно съоръжение;

ПИ с идентификатор 24178.60.54 с площ 1 642 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: за 
водностопанско, хидромелиоративно съоръжение, чрез публичен търг с явно наддаване за 
отдаване под наем за 10 /десет/ години.

2. Одобрява изготвената от независим оценител оценка за годишен наем на язовира, описан 
в т. 1 в размер на 1 680.00 лева /хиляда шестстотин и осемдесет лева/ без ДДС.

3. Определя годишна наемна цена в размер на 1 680.00 лева /хиляда шестстотин и 
осемдесет лева/ без ДДС.

4. Определя 30 на сто от постъпленията от наем на гореописания недвижим имот - общинска 
собственост, да се използват за изпълнение на дейности от местно значение на територията на е. 
Душево, община Севлиево.

5. Възлага на Кмета на община Севлиево да извърши необходимите действия по откриване 
на процедура за избор на оператор на язовирна стена за възлагане стопанисването, поддръжката и 
експлоатацията на язовира съгласно описаната в т. 3 годишна наемна цена и да сключи договор със 
спечелилия търга участник.

ПО ТОЧКА 1.11.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т. 1.11. касае също язовир, само че тук предложението е да се прехвърли 
безвъзмездно на държавата собствеността на язовир „Бекера“, представляващ публична общинска 
собственост, находящ се в землището на с.Буря. Комисията също единодушно подкрепи 
предложението.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
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„ЗА” - 29

ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 090

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 7, ал. 2 и чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост, във връзка с чл. 19а, 
ал. 1 от Закона за водите, Общинския съвет - Севлиево:

3. Допълва Програмата за управление и разпореждане с общинска собственост през 2024 г. 
и дава съгласие да се прехвърли безвъзмездно на държавата собствеността на поземлени имоти - 
публична общинска собственост, съставляващи водностопанска система - язовир „Бекера“, 
находящ се в землището на с. Буря, община Севлиево, по смисъла на т. 94 от Допълнителните 
разпоредби на Закона за водите, съгласно АОС № 7792/15.02.2024 г., както следва:

ПИ с идентификатор 07082.145.253 с площ 27 426 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: язовир;

ПИ с идентификатор 07082.145.340 с площ 1 421 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти, начин на трайно ползване: за 
водностопанско, хидромелиоративно съоръжение;

ПИ с идентификатор 07082.145.341 с площ 1 960 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти; Начин на трайно ползване: за 
водностопанско, хидромелиоративно съоръжение;

ПИ с идентификатор 07082.145.342 с площ 924 кв. м, трайно предназначение на 
територията: територия, заета от води и водни обекти; Начин на трайно ползване: за 
водностопанско, хидромелиоративно съоръжение;

2. Възлага на Кмета на община Севлиево да извърши необходимите действия по 
прехвърляне на държавата на посочените в т. 1 поземлени имоти - общинска собственост.
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ПО ТОЧКА 1.12.

ДИМИТЪР ТОНЕВ - общински съветник от ПП-ДБ
От името на нашата група си позволявам да направя едно предложение, допълнение към 

направеното вече предложение за решение. Ще Ви изчета текста на нашето предложение.
През 2023 година до кмета на общината са подадени искания от Бахтияр Аладжов и Богомил 

Петков за водоснабдяване на местността Дълбок трап в селищно образувание Хоталич. Исканията са 
придружени с подписка на 58 живущи в района. Някои от имотите там са предвидени за 
целогодишно ползване.

Понеже към момента не са предприети процедури по удовлетворяване желанието на 
гражданите и предвид предстоящото гласуване на инвестиционната програма за 2024 година на 
„ВиК" ООД град Габрово, предлагаме на предстоящото заседание да задължим кмета на общината 
да предложи по т.4 от дневния ред в частта „Доставяне на вода на потребителите" за община 
Севлиево да се добави дейността „Проектиране на техническа инфраструктура обезпечаваща 
водоснабдяването на местността Дълбок трап в селищно образувание Хоталич".

В този връзка от името на групата „Продължаваме промяната - Демократична България" 
предлагам следното допълнение към направеното предложение към точка 1.12 от дневния ред:

Задължава кмета на община Севлиево на предстоящото заседание на „ВиК" ООД град 
Габрово насрочено за 14.03.2024 г. да направи следното предложение по точка 4 от дневния ред:

Предлага към точка 4 от дневния ред в частта „Доставяне на вода на потребителите" за 
община Севлиево да се добави „Проектиране на техническа инфраструктура обезпечаваща 
водоснабдяването на местността „Дълбок трап“ в селищно образувание Хоталич."

Това е текста, ще си позволя само да допълня, че в предварителен разговор с д-р Иванов 
/евентуално би потвърдил/, ако ние приемем подобно решение е възможно процедурно той да 
предложи допълване на инвестиционната програма на ВиК оператора, а според неофициална 
информация от г-н Василев - управител на „ВиК“ ООД гр.Габрово, инж.Василев, средствата 
необходими за проектиране са около 20-30 хил.лв. На нас ни е ясно, че цялата процедура по 
изграждането на съоръженията няма да се вмести в една година, затова предлагаме да стартираме 
процедура по проектиране на съоръженията и евентуално на следващ етап догодина да започнем 
изграждането на водоснабдяването на тази територия.

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
Само едно пояснение, той го каза г-н Тонев, че трябва Общинският съвет да вземе решение с 

този текст, който предлагате и това решене аз мога да представя на заседание на Асоциацията. 
Кметът не може да предлага нищо друго, освен това, което е решил Общинския съвет. Т.е. трябва 
сега допълнително да се гласува това като решение, за да може аз да го представя на заседание на 
Асоциацията. Иначе бих го предложил, но то ще остане само като едно предложение и няма да бъде 
взето под внимание.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Аз също се притеснявам, че това предложение не е гледано в комисиите и притеснението ми 

е, че Областната управителка може да го върне. Не знам, ако искате да го оставим за следващия път, 
Ваше решение е. Ние го обсъждахме с Вас преди заседанието.

ДИМИТЪР ТОНЕВ - общински съветник от ПП-ДБ
Ние също обсъждахме варианта за следващото заседание на ОбС да предложим въпроса, но 

понеже заседанието на ВиК оператора е предстоящо през м.март, ние ще закъснеем. Идеята ни е, ако 
има възможност ВиК оператора да го включи в инвестиционната си програма. Става дума за 58 
подписа, не са малко хора. Това е нашият аргумент да го предложим сега, на това заседание.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението на Димитър 
Тонев - Задължава кмета на община Севлиево на предстоящото заседание на „ВиК" ООД град 
Габрово насрочено за 14.03.2024 г. да направи следното предложение по точка 4 от дневния ред:
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Предлага към точка 4 от дневния ред в частта „Доставяне на вода на потребителите" за 
община Севлиево да се добави „Проектиране на техническа инфраструктура обезпечаваща 
водоснабдяването на местността „Дълбок трап “ в селищно образувание Хоталич."

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ВЪЗД.СЕ”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ПРОТИВ”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ВЪЗД.СЕ”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ВЪЗД.СЕ”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ВЪЗД.СЕ”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ПРОТИВ”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ПРОТИВ”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ВЪЗД.СЕ”

„ЗА”- 15 „ПРОТИВ” - 3 „ВЪЗД.” - 7

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение 
с приетото допълнение към т.4 от дневния ред

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 28

ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 091

На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация. Решение № 277 от 11.10.2016 г. на Общински съвет - Севлиево, във връзка 
с чл.198е, ал.5 от Закона за водите, Общинският съвет - Севлиево, упълномощава Кмета на 
Община Севлиево, представляващ Община Севлиево в Асоциация по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „ВиК” ООД гр. Габрово, на редовното присъствено заседание на 
общото събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „ВиК” 
ООД гр.Габрово, което ще се проведе от 10:00 часа на 14.03.2024 г. за следното:

По т.1 от дневния ред: Приемане на отчет за изпълнение на бюджета на 
Асоциация по ВиК - Габрово за 2023 г., да гласува със 
„ЗА”.

По т.2 от дневния ред: Приемане на отчет за дейността на Асоциация по ВиК - 
Габрово за 2023 г., да гласува със „ЗА”.

По т.З от дневния ред: Приемане на бюджет на Асоциация по ВиК - Габрово за 
2024 г., да гласува със „ЗА”.

По т.4 от дневния ред: Одобряване на Подробна инвестиционна програма за 
2024 г. на „ВиК“ ООД - гр. Габрово, във ВиК активи 
публична държавна и публична общинска собственост, да 
гласува със „ЗА”, като в частта „Доставяне вода на 
потребителите“ за община Севлиево да се добави 
„Проектиране на техническа инфраструктура обезпечаваща 
водоснабдяването на местност „Дълбок трап“ в селищно 
образувание „Хоталич“.

ПО ТОЧКА 1.13.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници 
да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 29

ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 092

На основание чл.21, ал.1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл. 11, ал.1 от Закона за туризма, Общински съвет - Севлиево приема 
Програма за развитие на туризма в община Севлиево през 2024 г., съгласно Приложение № 1.

ПО ТОЧКА 1.14.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Председател на групата общински съветници от ДПС, 
Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“ се събра и единодушно подкрепяме така 
направеното предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение
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„ЗА”- 29 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 093

На основание чл.21, ал.1, т.12 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 16, ал.1 от Закона за младежта, Общински съвет - Севлиево приема Общински 
план за младежта за 2024 година, съгласно Приложение № 1.

ПО ТОЧКА 1.15.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

Всички сте се запознали с това предложение. Тук става въпрос за ремонт на сградата на 
Детко юношеската школа по футбол в гр.Севлиево. Комисия „бюджет, финанси и стопански 
дейности“ единодушно го подкрепя. Единственото, което се обединихме е да търсим други програми 
по които да не плаща Общината. Така една препоръка към д-р Иванов. Приканвам Ви да подкрепим 
предложението.
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ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Председател на групата общински съветници от ДПС, 
Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм“ също разгледа т. 1.15. и също единодушно 
подкрепяме така направеното предложение. И също подкрепяме колежката Здравка Лалева, ако 
може да привлечем средства без участието на Общината ще е добре.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 28 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 094

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закон за местното самоуправление и местната 
администрация,

1. Общински Съвет гр. Севлиево дава съгласие Община Севлиево да кандидатства по Мярка 
М01 „Подобряване на обществената среда в населените места”, Проект „Красива България” на 
Министерство на труда и социалната политика с проектно предложение: „Ремонт на сграда на 
детско-юношеска школа по футбол, гр. Севлиево” на обща стойност 309 227,00лв. лв. с ДДС;
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2. Общински съвет определя финансово съучастие на Община Севлиево, в размер на 
163 890,00 лв. с ДДС общата стойност на проектното предложение, които ще бъдат разчетени по 
бюджета на Община Севлиево за 2024 г.;

3. Общински съвет възлага на Кмета на Община Севлиево да извърши всички необходими 
процедури по подготовка и подаване на проектното предложение по Мярка М01 „Подобряване на 
обществената среда в населените места” Проект „Красива България” на Министерство на труда и 
социалната политика.

ПО ТОЧКА 1.16.

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
Като вносител на предложението искам да направя една поправка. В т.1 от решението е 

сгрешена сумата. Посочената сума от 316 946.69 лв. с ДДС е сумата, която е само за СМР, а общата 
стойност на проекта е 352 163 лв. Така, че в т.1 от решението вместо 316 946.63 лв. да се чете 
352 163 лева.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Бюджет, финанси и 
стопански дейности”

С това предложение също се запознахме с колегите. Тук отново е налрице изискването 
минимум 50 % съфинансиране. Каузата е добра и ние го подкрепяме единодушно.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЬНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
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„ЗА”- 29 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 095

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закон за местното самоуправление и местната 
администрация,

1. Общински Съвет гр. Севлиево дава съгласие Община Севлиево да кандидатства по Мярка 
М02 „Подобряване на социалната инфраструктура”, Проект „Красива България” на Министерство на 
труда и социалната политика с проектно предложение: „Смяна на покривната конструкция в 
болнично заведение, гр. Севлиево, УПИ IV, кв.14 по регулационния план на град Севлиево, ПИ с 
идентификатор 65927.501.5207.2 и идентификатор 65927.501.5207.3 по КККР на град Севлиево“ на 
обща стойност 352 163 лв. с ДДС;

2. Общински съвет определя финансово съучастие на Община Севлиево, в размер на 
204 255,00 лв. с ДДС от общата стойност на проектното предложение, които ще бъдат разчетени по 
бюджета на Община Севлиево за 2024 г.;

3. Общински съвет възлага на Кмета на Община Севлиево да извърши всички необходими 
процедури по подготовка и подаване на проектното предложение по Мярка М02 „Подобряване на 
социалната инфраструктура”, Проект „Красива България” на Министерство на труда и социалната 
политика.

ПО ТОЧКА 1.17.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

Предложението по т.1.17. е за изработване на ПУП-ПЗ за промяна предназначението на 
земеделска земя в имот по кадастралната карта на гр.Севлиево. ПК „Общинска собственост и ТСУ“ 
единодушно подкрепи предложението по т.1.17.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЬНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
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„ЗА” - 29

МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 096

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124а, ал.1, чл.124б, ал.1 от Закона за устройство на територията, във връзка с чл. 
109, ал. 1 от Закона за устройство на територията, чл.17а и чл.40, ал.1, т.З от Закона за опазване на 
земеделските земи и реда по чл.40 и чл.41 от Правилника за прилагане на закона за опазване на 
земеделските земи, Общински съвет - Севлиево

1. РАЗРЕШАВА изработване на Подробен устройствен план - План за застрояване 
/ПЗ/ за имот с идентификатор 65927.78.12 по КККР на гр. Севлиево, местност „Турски гробища“, с 
цел промяна предназначението от земеделска земя в имот за жилищно строителство, както и при 
необходимост изработване на парцеларни планове за довеждащи проводи на техническата 
инфраструктура.

С плана за застрояване имот с идентификатор 65927.78.12 по КККР на гр. Севлиево да 
получи отреждане „за жилищно строителство“ и за него да се установи „Жилищна устройствена 
зона /Жс/ със средна височина“.

2. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЯ по чл. 125 от ЗУТ.
На основание чл.124б от Закона за устройство на територията настоящото решение да се 

разгласи с обявление, поставено на определено за това място в сградата на Община Севлиево, както 
и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и да се публикува на 
интернет страницата на общината.

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не подлежи 
на оспорване.

Приложения:
1. Проектно предложение за изработване на ПУП-ПЗ за промяна предназначението на 

имот с идентификатор 65927.78.12 по КККР на гр. Севлиево, местност „Турски гробища“, с цел 
промяна предназначението от земеделска земя в имот за жилищно строителство.

2. Задание за ПУП - ПЗ за ПИ с идентификатор 65927.78.12 по КККР на гр. Севлиево.
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ПО ТОЧКА 1.18.

ПАВЛИН ГАНЧЕВ - Председател на групата общински съветници от ГЕРБ, Председател на 
ПК „Общинска собственост и ТСУ”

ПК „Общинска собственост и ТСУ“ разгледа и предложението по т.1.18., което е 
положително. В тази връзка ще си позволя да спомена и останалите точки, които ПК „Общинска 
собственост и ТСУ“ като водеща такава разгледа ва своето заседание, а именно 1.19., 1.20., 1.21., 
1.22., 1.23., 1.24., 1.25., 1.26., 1.27., 1.28. и 1.29. за които точки становището на ПК „Общинска 
собственост и ТСУ“ е положително.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 29

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЬНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 097

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 134, ал.2. т.1 и т. 6 от ЗУТ, във връзка с чл.208 от ЗУТ и §8, ал.2, т.2 от 
Преходните разпоредби на Закона за устройство на територията Общинският съвет - Севлиево:
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1 . ДАВА СЪГЛАСИЕ за частично изменение на застроителния и регулационен план на с. Горна 
Росица, като се се образува улица с о.т. 43а - о.т. 43 б - о. т.43 в - о.т. 64 в - о.т. 64 б - о.т. 64а и 
уличните регулационни линии се поставят в съответствие със старите имотни граници на имоти 
с: пл. № 167, пл. № 166 и пл. № 165 от кв. 25; пл.№ 279, пл. № 280, пл. № 281 и пл. № 282 от кв. 
25а; пл. №157, пл. №158, пл. 159, пл. № 160, пл. № 162 и пл. №164 откв.27.

2 ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ на основие чл. 124 б, ал. 1 от ЗУТ с обхват: улица с о.т. 43 - о.т. 149а - 
о.т. 149 и о.т. 1496 и о.т. 64 и имоти: пл. № 167, пл. № 166 и пл. № 165 от кв. 25; пл.№ 279, пл. 
№ 280, пл. № 281 и пл. № 282 от кв. 25а; пл. №157, пл. №158, пл. 159, пл. № 160, пл. № 162 и 
пл. №164 от кв.27 по плана на с. Горна Росица.

3 РАЗРЕШАВА ИЗРАБОТВАНЕ НА ПУП - ПРЗ за частично изменение на застроителния и 
регулационен план /ЗРП/ на с. Горна Росица, като се се образува улица с о.т. 43а - о.т. 43 б - о. 
т.43 в - о.т. 64 в - о.т. 646 - о.т. 64а и уличните регулационни линии се преместват по 
съществуващите старие имотни граници на граничещите имоти с: пл. № 167, пл. № 166 и пл. № 
165 от кв. 25; пл.№ 279, пл. № 280, пл. № 281 и пл. № 282 от кв. 25а; пл. №157, пл. №158, пл. 159, 
пл. № 160, пл. № 162 и пл. №164 от кв.27.

Приложения:
Техническо задание и предложение за изработване на проект за Подробен устройствен план - 

ПУП - ПРЗ.

ПО ТОЧКА 1.19.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЬНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 29

ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

Р Е Ш Е Н И Е № 098

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124а ал.1, чл.124б ал.1 от Закона за устройство на територията, във връзка с чл. 
чл. 73, ал.1, т.2 и т.4 от Закона за горите, Общинския съвет - Севлиево:

1. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ по чл. 125 от ЗУТ.
2. РАЗРЕШАВА изработването на Подробен устройствен план /ПУП/ - План за 

застрояване/ПЗ/за поземлени имоти: 17587.244.154 и 17587.244.156 местност „Пречиста“ по КККР на 
землище с. Градница, като ПИ 175 87.244.154 получава статут на територия за транспорт и 
комуникации, а за ПИ 17587.244.156 по КККР на с. Градница се установи устройствена зона „за 
обществено обслужване“ - („Оо“), с отреждане „за джамия“.

На основание чл.124б, ал. 2 от Закона за устройство на територията настоящото решение да 
се разгласи с обявление и се публикува на интернет страницата на общината.

Приложения:
Задание и предложение за изработване на проект за Подробен устройствен план - ПУП - ПРЗ.

ПО ТОЧКА 1.20.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 29 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 099

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124, чл. 124а, ал.1, чл.124б, ал.1 и чл.134, ал.З от Закона за устройство на 
територията, във връзка с чл. 109, ал. 1 от Закона за устройство на територията, чл.17а и чл.40, ал.1, 
т.З от Закона за опазване на земеделските земи и реда по чл.40 и чл.41 от Правилника за прилагане 
на закона за опазване на земеделските земи, Общински съвет - Севлиево,

1. РАЗРЕШАВА изработване на проект за изменение на Общия устройствен план на Община 
Севлиево (ОУПО) с цел създаване на устройствен режим за промяна предназначението на 
имот с идентификатор 65927.40.65, м.”Юрта“ по КККР на гр. Севлиево, който ще получи 
статут на територия с допустима промяна на предназначението при условията на Смесена 
многофункционална устройствена зона (Смф).

2. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ по чл. 125 от ЗУТ.

На основание чл.124б от Закона за устройство на територията настоящото решение да се 
разгласи с обявление, поставено на определено за това място в сградата на Община Севлиево, както 
и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и да се публикува на 
интернет страницата на общината.

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не подлежи 
на оспорване.

Приложения:
1. Задание за Частично изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево (ОУПО) за 

поземлен имот с идентификатор 65927.40.65, м.”Юрта“ по КККР на гр. Севлиево.
2. Предложение за Частично изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево 

(ОУПО) за поземлен имот с идентификатор 65927.40.65, м.”Юрта“ по КККР на гр. Севлиево.

ПО ТОЧКА 1,21.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
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„ЗА” - 29

ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 100

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124 ал.1, чл. 124а ал.1; чл.124б ал.1 и чл. 134 ал.1,т.1 и ал.З от Закона за 
устройство на територията, във връзка с чл.17а от Закона за опазване на земеделските земи 
Общинския съвет - Севлиево:

1 ОДОБРЯВА задания за изработването на устройствени проекти по чл 125 от ЗУТ.
2. РАЗРЕШАВА изработването на проект за изменение на действащия Общ устройствен 

план, предвиждащ създаване на нова устройствена зона („Оо“) - „Обществено обслужване“ за ПИ 
73763.2.50, местност „Бабинец“ по КККР землище е. Търхово, общ. Севлиево.

3. РАЗРЕШАВА изработването на проект за Подробен устройствен план /ПУП/ - план за 
застрояване /ПЗ/ за имот с проектен идентификатор ПИ 73763.2.477, /част от ПИ 73763.2.50/, местност 
„Бабинец“ по КККР землище е. Търхово, имотът да получи отреждане „За заведение за хранене“ в 
устройствена зона „Обществено обслужване“ - („Оо“), заедно с Парцеларни планове /ПП/ на трасета 
за довеждащи проводи на техническата инфраструктура при необходимост.

На основание чл.124б, ал. 2 от Закона за устройство на територията настоящото решение да 
се разгласи с обявление поставено на определено за това място в сградата на Община Севлиево, 
както и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и се публикуват на 
интернет страницата на общината и в един местен вестник.

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията , решението не подлежи 
на оспорване.

Приложения:
Скица с предложение за изменение на ОПУО - Севлиево, предложение за ПУП - ПЗ и 

задания за имот с идентификатор ПИ 73 763.2.50 по КККР землище с. Търхово.
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ПО ТОЧКА 1.22.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 29

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 101

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
чл.127, ал.6, чл.134, ал.1, т.1 и ал.З от Закона за устройство на територията, Общински съвет - Севлиево:

ОДОБРЯВА проект за изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево за промяна 
предназначението на поземлен имот с идентификатор 69417.68.524 (част от стар ПИ 69417.68.17) по 
КККР на с. Стоките, Община Севлиево от земеделска територия с обработваеми земи - ниви в земеделска 
територия с допустима промяна предназначението при условията на устройствена зона „Смесена 
многофункционална зона“ (“Смф“).
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Приложение:
1. Проект за изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево за промяна 

предназначението на поземлен имот с идентификатор 69417.68.524 (част от стар ПИ 69417.68.17) 
по КККР на с. Стоките

ПО ТОЧКА 1.23.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 29

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 102

На основание чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
чл.124, чл. 124а, ал.1, чл.124б, ал.1 и чл.134, ал.З от Закона за устройство на територията, във връзка 
с чл. 109, ал. 1 от Закона за устройство на територията, чл.17а и чл.40, ал.1, т.З от Закона за опазване
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на земеделските земи и реда по чл.40 и чл.41 от Правилника за прилагане на закона за опазване на 
земеделските земи, Общински съвет - Севлиево,

1. РАЗРЕШАВА изработване на проект за изменение на Общия устройствен план на Община 
Севлиево (ОУПО) с цел създаване на устройствен режим за промяна предназначението на имот с 
идентификатор 40275.246.20, м.”Армането“ по КККР на с. Кръвеник, който ще получи статут на 
територия с допустима промяна на предназначението при условията на Жилищна устройствена зона 
за ниско жилищно застрояване (Жм)

2. РАЗРЕШАВА изработване на подробен устройствен план - План за застрояване /ПЗ/ за 
промяна предназначението на ПИ с проектен идентификатор 40275.246.200 и ПИ с проектен 
идентификатор 40275.246.201 по КККР на с. Кръвеник, м.”Армането“ от територия с обработваеми 
земеделски земи - ниви в територия при условията на Устройствена зона за ниско жилищно 
застрояване „Жм“, заедно с необходимите за това Парцеларни планове /ПП/ за трасета на довеждащи 
проводи на техническата инфраструктура при необходимост.

3. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЯ по чл.125 от ЗУТ.

На основание чл.124б от Закона за устройство на територията настоящото решение да се 
разгласи с обявление, поставено на определено за това място в сградата на Община Севлиево, както 
и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и да се публикува на 
интернет страницата на общината.

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не подлежи 
на оспорване.

Приложения:
1. Задание за Частично изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево (ОУПО) и 

ПУП /ПЗ/ за поземлен имот с идентификатор 40275.246.20, м.”Армането“ по КККР на с. 
Кръвеник.

2. Предложение за Частично изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево 
(ОУПО) за поземлен имот с идентификатор 40275.246.20, м.”Армането“ по КККР на с. 
Кръвеник.

3. Предложение за изменение на ПУП - ПЗ за ПИ с проектен идентификатор 40275.246.200 и 
ПИ с проектен идентификатор 40275.246.201 по КККР на с. Кръвеник.

ПО ТОЧКА 1,24,

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 29

ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

Р Е Ш Е Н И Е № 103

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.124 ал.1, чл. 124а ал.1; чл.124б ал.1 и чл. 134 ал.1,т.1 и ал.З от Закона за 
устройство на територията, във връзка с чл.17а от Закона за опазване на земеделските земи 
Общинския съвет - Севлиево:

1. ОДОБРЯВА задания за изработването на устройствени проекти по чл 125 от ЗУТ.
2. РАЗРЕШАВА изработването на проект за изменение на действащия Общ устройствен план, 

предвиждащ създаване на устройствена зона („Пп“)---- „Предимно производствена устройствена 
зона“ за имот с идентификатор ПИ 16376. 125.14, местност „ФЕРИЗА“ по КККР на с. Горна Росица.

3. РАЗРЕШАВА изработването на проект за Подробен устройствен план /ПУП/ - план за 
застрояване /ПЗ/ за имот с идентификатор ПИ 16376.125.14, местност „ФЕРИЗА“ по КККР на с. 
Горна Росица, имотът да получи отреждане за „Производствена и складова дейност“, при условията 
на „Предимно производствена устройствена зона“ - („Пп“), заедно с Парцеларни планове /ПП/ на 
трасета за довеждащи проводи на техническата инфраструктура при необходимост.

На основание чл.124б, ал. 2 от Закона за устройство на територията настоящото решение 
да се разгласи с обявление поставено на определено за това място в сградата на Община Севлиево, 
както и на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и се публикува на 
интернет страницата на общината и в един местен вестник.

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не подлежи на 
оспорване.

Неразделна част от решението е проект с предложение за изменение на ОПУО - Севлиево и 
предложение за изработване на ПУП - ПЗ.

Приложения:
1. Задания за Частично изменение на Общия устройствен план на Община Севлиево 

(ОУПО) и ПУП - ПЗ за ПИ с идентификатор - 16376.125.14 по КККР на с. Горна 
Росица.

2. Предложение за Частично изменение на Общия устройствен план на Община 
Севлиево (ОУПО)

3. Скица с предложение за ПУП - ПЗ за промяна предназначението на земеделската земя 
за ПИ с идентификатор - 16376.125.14 по КККР на с. Горна Росица.
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ПО ТОЧКА 1.25.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 29 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 104

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.8, ал.1 от ЗОС и §8, ал.2 от ПР на Закона за устройство на територията, 
Общински съвет - Севлиево,

ДАВА СЪГЛАСИЕ за провеждане на част от уличната регулационна линия на улица с о.т. 18 
- о.т.152 - о.т.19 по имотната граница на поземлен имот пл.№ 71, кв.13 по плана на с. Петко 
Славейков, Община Севлиево.

ПРИЛОЖЕНИЕ:
1. Скица №73 от 3 0.01,2024г.
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ПО ТОЧКА 1.26.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА”- 29 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 105

На основание чл.21, ал. 1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.8, ал.1 от ЗОС и §8, ал.2 от ПР на Закона за устройство на територията, 
Общински съвет - Севлиево,

ДАВА СЪГЛАСИЕ за провеждане на част от уличната регулационна линия на улица с 
о.т. 124 - о.т.128 по имотната граница между поземлен имот пл.№ 433, кв.44 и поземлен имот пл.№ 
434, кв. 45 по плана на с. Петко Славейков, Община Севлиево.

ПРИЛОЖЕНИЕ:
1. Скица № 74 от 3 0.01.2024 г.
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ПО ТОЧКА 1.27.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 28 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 106

На основание чл. 21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и във връзка с чл.124а, ал. 1 от Закона за устройство на територията Общинският 
съвет - Севлиево ДАВА СЪГЛАСИЕ за изработване на ПУП- Парцеларен план за частта извън 
регулация и Схема за частта в регулация на трасе на подземния кабел 15 Ку за захранване на имот 
с идентификатор 65927.59.14 по КККР на гр. Севлиево, собственост на Анета Христова Христова.

1. ДАВА СЪГЛАСИЕ за преминаване на трасе на подземния кабел 15 Ку за захранване на 
имот с идентификатор 65927.59.14 по КККР на гр. Севлиево, собственост на Анета Христова 
Христова през имоти 65927.501.4046-второстепенна улица, публична общинска собственост, през 
ПИ 65927.501.4656 - друг поземлен имот за движение и транспорт - публична общинска 
собственост, през ПИ 65927.59.25-селскостопански път, публична общинска собственост. Дължината 
на трасето е 144 м.
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2. РАЗРЕШАВА изработване на ПУП- Парцеларен план за частта извън регулация
и Схема за частта в регулация на трасе на подземния кабел 15 Ку за захранване на имот с 

идентификатор 65927.59.14 по КККР на гр. Севлиево, собственост на Анета Христова Христова. 
Трасето започва от стълб, част от клон „А“ на въздушна мрежа НН към ТП “Сервиза“ Севлиево. 
Преминава подземно през имоти 65927.501.4046-второстепенна улица, публична общинска 
собственост, през ПИ 65927.501.4656 - друг поземлен имот за движение и транспорт - публична 
общинска собственост, през ПИ 65927.59.25-селскостопански път, публична общинска собственост. 
Крайната точка на трасето е в североизточния ъгъл на ПИ 65927.59.14, който е и обект на 
присъединяването. Дължината на трасето е 144 м.

3. ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ на основание чл.124 б, ал.1 от ЗУТ.
На основание чл.124б, ал.2 от Закона за устройство на територията, настоящото решение да се 

разгласи с обявление поставено на определено за това място в сградата на Община Севлиево, както и 
на други подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и се публикуват на интернет 
страницата на общината и в един местен вестник.
На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията, решението не подлежи 

на оспорване.
Приложения:
Записка и предложение за изработване на проект за Подробен устройствен план.

ПО ТОЧКА 1,28.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
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„ЗА”- 29

ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 107

На основание чл. 21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.30, ал.З от ППЗОЗЗ, във връзка с чл.64, ал.1, т.2, т.З и ал.2 от Закона за 
устройство на територията, Общински съвет - Севлиево,

ДАВА ПРЕДВАРИТЕЛНО СЪГЛАСИЕ за преминаване на трасетата на ПУП - Парцеларен 
план и специализирана план - схема на електропровод и ПУП- парцеларен план на канал за 
захранване на имот с идентификатор 65927.59.3 8 по кадастралната карта на гр. Севлиево през имоти 
общинска собственост както следва: имот с идентификатор 65927.501.4046- урбанизирана 
територия, НТП-улица, публична общинска собственост; имот с идентификатор 65927.501.5427- 
урбанизирана територия, НТП-улица, публична общинска собственост; имот с идентификатор 
65927.59.128, земеделска територия, НТП: за селскостопански, горски, ведомствен път; имот с 
идентификатор 65927.59.133, земеделска територия, НТП: дере, общинска собственост и имот с 
идентификатор 65927.59.127, земеделска територия, НТП: дере, общинска собственост.

Приложения:
1. ПУП-Парцеларен план и Схема на електропровод и ПУП-Парцеларен план на канал за 

захранване на имот с идентификатор 65927.59.38 по КККР на гр. Севлиево

ПО ТОЧКА 1.29.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
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„ЗА”- 29

ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 108

На основание чл. 21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл.30, ал.З от ППЗОЗЗ, във връзка с чл.64, ал.1, т.2, т.З и ал.2 от Закона за 
устройство на територията, Общински съвет - Севлиево,

ДАВА ПРЕДВАРИТЕЛНО СЪГЛАСИЕ за преминаване на трасето на ПУП - Парцеларен 
план и специализирана план - схема за обект: „Станция за катодна защита /СКЗ/ Вършец“ и 
подобект: „Изграждане на ново външно ел. захранване на СКЗ - Вършец“ в имоти от землищата на с. 
Малки Вършец, ЕКАТТЕ 46509 и с. Градище, ЕКАТТЕ 17542 през поземлени имоти - общинска 
собственост с идентификатори, както следва: ПИ 46509.59.454, Общинска публична собственост, 
Земеделска територия, НТП: За селскостопански, горски, ведомствен път, землище на с. Малки 
Вършец с ЕКАТТЕ 46509; ПИ 17542.262.28, Общинска публична собственост, Територия на 
транспорта, НТП: За местен път, ПИ 17542.353.20, Общинска публична собственост, Земеделска 
територия, НТП: За селскостопански, горски, ведомствен път, ПИ 17542.258.29, Общинска публична 
собственост, Земеделска територия, НТП: За селскостопански, горски, ведомствен път, землище на с. 
Градище с ЕКАТТЕ 17542, Община Севлиево, област Габрово, второстепенни улици - ул.»Бор» и 
ул.»Рила», намиращи се в регулацията на с. Малки Вършец.

Приложения:
1. Обяснителна записка към ПУП - Парцеларен план и специализирана план - схема за 

обект: „Станция за катодна защита /СКЗ/ Вършец“ и подобект: „Изграждане на ново 
външно ел. захранване на СКЗ - Вършец“ в имоти от землищата на с. Малки Вършец, 
ЕКАТТЕ 46509 и с. Градище, ЕКАТТЕ 17542

ПО ТОЧКА 1.30.

Тъй като не се направиха изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
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„ЗА”- 27

ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- 1

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 109

На основание чл. 42, ал. 6 от Закона за местно самоуправление и местната администрация 
Общински съвет - Севлиево ИЗБИРА за временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 
Батошево, община Севлиево, Росица Христова Недева, служител в кметството, за срок до полагане 
на клетва от новоизбрания кмет на произведения нов избор за кмет на кметство Батошево.

За времето, през което Росица Христова Недева ще заема длъжността временно изпълняващ 
длъжността кмет на кметство Батошево, да получава възнаграждение съгласно Решение № 
012/28.11,2023г. на Общински съвет - Севлиево.

ПО ТОЧКА 1.31.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ПП „ГЕРБ“, Председател на ПК „Бюджет, 
финанси и стопански дейности”

С колегите от комисията се запознахме подробно с приложения списък към предложението. 
Подкрепяме го единодушно и много се надяваме от Министерство на финансите да бъдат така 
въодушевени от това предложение и да го подкрепят.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 29 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
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„ЗА”- 29

ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД.”- няма

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 110

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 124, ал. 2 от Закона за публични финанси и във връзка с чл. 57 от ЗДБРБ за 2024 
г., Общински съвет - Севлиево:

1. Одобрява списъка на улиците, на които ще бъде извършен текущ ремонт, съгласно 
Приложение № 1.

2. Възлага на Кмета на община Севлиево да внесе предложение в Министерство на 
финансите за трансформиране на средствата в рамките на бюджетните взаимоотношения на 
общината с централния бюджет, в съответствие с процедурните изисквания и ред, свързани с 
разпоредбата на чл. 57 от ЗДБРБ за 2024 г.

ПО ТОЧКА 2.1.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности“

ПК „Здравеопазване и социални дейности“ проведе заседанията си, на едно от които ние 
пуснахме предварително в деловодството на общината събиране на заявления за подпомагане на 
семействна с детеродни проблеми и такива, които живеят на семейни началра със същия проблем. В 
деловодството на общината до 21.02.2024 г. постъпиха 7 заявления, които комисията на свое 
заседание подробно разгледа. Всички заявления отговарят на необходимите изисквания според 
Правилника да бъдат подпомогнати в тази насока в най-свидното им желание да имат своя рожба.
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Някои от двойките са за първи път1 други за трети, четвърти, за втори път. Комисията след 
подробни разисквания взе становището, за да могат да бъдат подпомогнати повече двойки, живеещи 
на семейни начала и семейни двойки, тъй като сумата, която сме гласували в началото в бюджета е 
ограничена- 30 хил.лв., а програмата е отворена за цяла година. Комисията прие следното решение - 
одобри всички подадени заявления до този момент, като за двойките, които се явяват за първи път 
сумата беше гласувана 2 хил.лв., а за всички останали двойки, които се явяват за втори, трети път и 
повече, сумата е 1500 лв. Така ще се освободи ресурс, както Ви казах за повече двойки, които ще 
бъдат подпомогнати. Очакваме и в „Семе българско“, както и миналата година да бъдат събрани още 
средства, като дарения, които допълнително можем да разпределим на последващ по-късен етап. 
Очаквам да гласуваме точката. Комисията беше единодушна.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ПП „ГЕРБ“, Председател на ПК „Бюджет, 
финанси и стопански дейности”

Това предложение също обстойно беше разгледано от нашата комисия и подкрепихмве 
предложението на двойките, които за първи път кандидатстват да се дават по 2 хил.лв., а на 
останалите по 1500 лв., като съобразихме и мотивите на ПК „Здравеопазване и социални дейности“. 
Единодушно подкрепяме това предложение.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

„ЗА” - 29 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”
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След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № Ш

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 3 и чл. 19 от Правилника за финансово подпомагане на изследвания и 
процедури, свързани с асистирана репродукция за семейства и лица с репродуктивни проблеми, 
живеещи на семейни начала на територията на Община Севлиево, Общинският съвет - Севлиево:

1. Одобрява двойките, кандидатствали за финансово подпомагане, както следва:
I. ДД-6-Б-01-05.7/08.02.2024 г.;
2. ДД-6-Б-01-05.8/08.02.2024 г.;
3. ДД-6-Б-01-05.9/09.02.2024 г.;
4. ДД-6-Б-01-05.10/13.02.2024 г.;
5. ДД-6-Б-02-04.51/15.02.2024 г.;
6. ДД-6-Б-01-05.12/19.02.2024 г.;
7. ДД-6-Б-02-01.40/21.02.2024 г.

2. За двойките, които кандидатстват за първи път финансовото подпомагане да бъде в 
размер на 2000 лв.

3. За двойките, които кандидатстват за втори и всеки следващ път финансовото 
подпомагане да бъде в размер на 1500 лв.

ПО ТОЧКА 2.2.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Председател на групата общински съветници от ДПС, 
Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

По т.2.2. от групата на ДПС предлагаме за попълване на постоянните комисии, като член на 
ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“ да влезе общинския съветник Юсеин Вейселов и също 
за председател на ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“ правим 
предложение Юсеин Вейселов да бъде председател.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 27 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - 1

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ПРОТИВ”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
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„ЗА” - 22

ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ВЪЗД.СЕ”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ВЪЗД.СЕ”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ПРОТИВ”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ВЪЗД.СЕ”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - 2 „ВЪЗД.” - 3

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 112

На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 45, ал. 2 от Правилник за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община 
Севлиево, Общински съвет - Севлиево:

1. Попълва състава на ПК „Сигурност, обществен ред и организация на движението“, като на 
мястото на Ердоан Мехмед Узунов избира:

• Юсеин Хасанов Вейселов
от състава на комисията избира за председател на ПК „Сигурност, обществен ред и организация на 

движението“:
• Юсеин Хасанов Вейселов

2. Попълва състава на ПК „Бюджет, финанси и стопански дейности“, като на мястото на Ердоан 
Мехмед Узунов избира:

• Юсеин Хасанов Вейселов

ПО ТОЧКА 23,

ЮСЕИН ВЕЙСЯЛОВ -общински съветник от ДПС, Председател на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението”

Правя предложение за комисия. Председател: Юсеин Вейселов и Членове: Атанас Атанасов 
и Станимир Стойчев

СТАНИМИР СТОЙЧЕВ - Председател ан групата общински съветници от БСП ЗА 
БЪЛГАРИЯ

Благодаря на колегата Вейселов за гласуваното доверие, но аз няколко пъти бях част от тази 
комисия, сега нека някой друг влезе вместо мен.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Аз ще предложа Митьо Митев. Той е опитен съветник и смятам, че ще се справи с избора.

Ако няма други предложения да гласуваме анблок комисията:

Председател: Юсеин Вейселов 
и Членове: Атанас Атанасов и Митьо Митев
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„ЗА” - 29 „ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- няма

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Моля кандидатурите Ви за заместник председател.

ЮСЕИН ВЕЙСЯЛОВ -общински съветник от ДПС, Председател на ПК „Сигурност, 
обществен ред и организация на движението”

Предлагам за заместник председател на община Севлиево г-н Исмаил Хаджихасан.

МИХАИЛ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от ПП-ДБ
Аз Ви призовавам всички от нас, като избираме лицата на ОбС, какъвто е председателя, да 

избираме хора с опит, познаващи Правилника и с поведение подходящо за лице на ОбС. В тази 
връзка с направеното преди малко предложение видяхме до колко се пазнава Правилника от г-н 
Хаджихасан. Също така съм притеснен от факта, че той без никакво притеснение изказва абсолютни 
неистини, касаещи мен и колегите от нашата коалиция, от нашата група, които не отговарят по 
никакъв начин на истината. И го призовавам да покаже писмено къдзе ги има тези наши алчни 
предложения за възнаграждения. Разбирам, че в опит за евтин популизъм се правят ....

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Г-н Йонков, очаквах от Вас предложение

МИХАИЛ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от ПП-ДБ
Да, да, ще кажа. И в тази връзка съм сигурен, че ако си прехвърлите дебелата книга за 

възнаграждението към другите книги или попиете опит от един доктор........

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Не разбирам за какви възнаграждения говорите. Искам да изберем заместник председател. 

След това, ако влезем в някоя дрега точка, където........

МИХАИЛ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от ПП-ДБ
Добре, в такъв случай пак да кажа, искам хора, които познават Правилника, спазват етично 

поведение и могат да бъдат лица на нашата община. В такъв случай аз имам едно предложение и 
казвам предварително, че не съм разговарял с този колега, не съм поискал неговото мнение, но 
смятам, че той се е доказал с опита си, със знанията си във времето, познава Правилника и го спазва. 
В тази връзка аз правя едно предложение за г-жа Здравка Лалева да бъде заместник предскедател. 
Пак казвам, не съм разговарял с нея, това е моето предложение, тъй като смятам, че можем да 
изберем човек, който познава и има опита и знанията да бъде заместник председател. Надявам се, да 
не се налага да Ви замества.

ЗДРАВКА ЛАЛЕВА - общински съветник от ПП „ГЕРБ“, Председател на ПК „Бюджет, 
финанси и стопански дейности”

Аз благодаря за добрите думи на колегата Йонков, само че не желая моята кандидатура да 
бъде обсъждана. Относно това, ако се наложи някой път да го замествам и колегите, които сме 
избрали не могат, с удоволствие ще го напрпавя.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
И аз смятам, че един , който е бил Председател не трябва да е заместник председател. Тъй 

като няма други предложения, комисията да започне да изпълнява функциите си.

д-р Явор Памукчиев обяви 10 мин.почивка за подготовка на комисията за провеждане на 
тайния избор.

След почивката д-р Явор Памукчиев извиква по азбучен ред имената на общинските 
съветници за провеждане на тайния избор за заместник председатели на Общинския съвет.

След приключване на гласуването урната с бюлетините беше отворена пред всички 
общински съветници. Председателят на комисията - Юсеин Вейселов и Атанас Атанасов - член 
изваждаха и отваряха прилокете един по един, като отчитаха гласовете за единствения кандидат.
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След приключване на броенето на бюлетините ЮСЕИН ВЕЙСЕЛОВ - Председател на временната 
комисия за произвеждане на таен избор на заместник председатели на Общински съвет - Севлиево 
обяви резултата.

След провеждане на тайното гласуване, комисията установи следните резултати: 
От присъстващите 29 общински съветници, по списък са гласували 29.

ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН 18 гласа

Въз основа на протокола на Временна комисия за провеждане на таен избор за заместник 
председатели на Общински съвет - Севлиево се взе следното

РЕШЕНИЕ №113

На основание чл.24, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 
във връзка с чл.14, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община Севлиево, т. 1 от Решение № 
003/28.11.2023 г. на Общински съвет - Севлиево и Решение № 200-МИ от 21.12.2023 г. на Общинска 
избирателна комисия - Севлиево, Общински съвет - Севлиево:

1. Избира комисия, която да произведе избор за заместник-председател на Общински съвет - 
Севлиево при тайно гласуване по реда на чл. 11 от Правилника за организацията и дейността на 
Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община 
Севлиево, в състав от 3 /трима/ общински съветници:

1. Юсеин Хасанов Вейсялов - Председател

2. Атанас Пламенов Атанасов - член

3. Митьо Димитров Митев - член

брой на 
общинските 
съветници

Присъст
вали

“За” “Против” “Възд.се”

29 29 29 няма няма

2. Избира за заместник-председател на Общински съвет - Севлиево:

Исмаил Кязим Хаджихасан

Протоколът от проведения избор и списък на съветниците по азбучен ред с подписите им 
положени след гласуването са приложени към протокола.

ПО ТОЧКА 2.4.

АТАНАС АТАНАСОВ - общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК „Екология и 
рационално използване на природните ресурси“

Като Председател на ПК „Екология и рационално използване на природните ресурси“ аз и 
моите колеги сме силно притеснени от постъпилото уведомление за „Събиране и третиране на чисти 
строителни отпадъци в ПИ №65927.501.4064 в гр.Севлиево с Възложител „Мазалат“ ЕООД. Както е 
упоменато в уведомлението площадката ще приема 20 хил.тона годишно с работен режим от 300 
дена, което означава, че на площадката ще се генерират страшно много отпадъци, които ще 
замърсяват околната среда и жителите, които живеят в близост до нея. Натрошаването на 
отпадъците ще предизвика също силни вибрации. Също така площадката попада в крайбрежната 
ивица на река Росица, което в противоречие с изискванията на чл.5, ал.2, т.8 от НАРЕДБА № Н-4 от 
2.06.2023 г. за условията и изискванията, на които трябва да отговарят площадките за съхраняване
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или третиране на отпадъци, за разполагане на съоръжения за третиране на отпадъци и за 
транспортиране на производствени и опасни отпадъци, изадена от Министъра на околната среда и 
водите, обнародвана в ДВ бр.52 от 16.06.2023 г. Тука съм извадил и ще цитирам изброени отпадъци, 
които ще се третират, както е в уведомлението.

Код 170107 - смеси от бетон, тухли, керемиди, плочки, фаянс и керамични изделия, което 
несъмнено ще генерира страшно много прах и шум.

Код 170504 - почва и камъни, също много шум и силни вибрации от преработването
Код 170904 - строителни отпадъци
Код 101208 - отпадъчни керамични изделия, тухли, керемиди след термична обработка 

Това, което не е упоменато, е че към групата на строителните отпадъци се включват още 
каменовъглен катран съдържащи катранни продукти, метали, като мед, бронз, месинг, алуминий, 
олово, цинк и стомана, калай и техните сплави, пластмаси и азбест, които са канцерогенни. Също ще 
добавя, че има и снимков материал, както вече сте запознати в интернет пространството, както 
излезе в социалните мрежи от будни граждани със замърсявания и образуване на голям прах от 
транспортната техника, която преминава. Така, че мисля, че не можем да допуснем това нещо, 
защото сега има сигнали за много прах и шум, представете си като почне да работи площадката.

МИХАИЛ ЙОНКОВ - Председател на групата общински съветници от ПП-ДБ
Аз смятам, че е редно да дадем думата на представителя на фирма „Мазалат“, който е тук 

сред нас - г-н Ивайло Петков, за разяснение повече по това инвестиционно намерение, за да чуем и 
другата страна.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Колеги, съгласни ли сте да се изкаже представителят на фирма „Мазалат“

„ЗА”- 29 „ПРОТИВ”- няма „ВЪЗД”- няма

ИВАЙЛО ПЕТКОВ - представител на фирма „Мазалат“
Искам да обясня някои неща относно това наше намерение и как възниква идеята за 

инвестиционното намерение. През 2022 г. още на 01.12. с писмо до кмета на община Севлиево аз 
поисках разрешение за депониране на отпадък на нашето сметище. До ден днешен аз все още нямам 
отговор, мога ли да депонирам или не мога. Втори опит направих на 07.12.2022 г., тогава попитах 
дали може да оползотворявам отпадък и намалих доста количеството. Все още нямам отговор от 
2022 г. Тази година за трети път през друга фирма, също моя попитах г-н кмета възможно ли е, 
защото в Габрово ме посъветваха и ми казаха, че прекалено малко количество приемат от тези 
строителни отпадъци и трябва да се обърна към техните колеги от Севлиево през Община Севлиево. 
Така и направих. На 31.01. тази година съм пуснал заявление до г-н Иванов да попитам „Може ли до 
500 тона на година да депонирам строителни отпадъци“. Този път доста бързо получих отговор. В 
този отговор г-н Кмета ми отговори, че желания от мен код 170107 не може да се депонира, макар, 
че този код в комплексното разрешително на Регионалното депо с № 182/2007 г. го има. Значи за 
едни фирми може, за други не може. На едни дават разрешителни, а други даже отговор не 
получават. Ако това не е двоен аршин. Между другото тук са документите, който желае може да се 
запознае с всичките, които цитирам. Има ги и в Общината. Ако имах възможността да депонирам 
отпадъци на нашето Депо, нямаше да имаме сега това намерение. Но след като разбрах, че няма да 
получа разрешително да депонирам там отпадъци /макар, че други фирми го правят/ и след като 
разбрах, че таксите са вдигнати още повече, както за депониране, така и за транспорт, което се 
очаква, че много физически лица нямат тази възможност да си плащат и може да започне 
нерегламентирано изхвърляне на отпадъци на всякакви територии на общината. В мене възникна 
идеята за инвестиционното намерение, а то е, реших да предложа напълно безплатно на физически и 
юридически лица събирането, пак казвам събиране и траспортиране, има огромна разлика между 
депониране на отпадъци и събиране и третиране. Тази идея съм я взаимствал от наши колеги от 
съседни общини, които имат адмирациите на общината, че имат такова инвестиционно намерение, 
да оползотворяват строителен отпадък, защото по този начин депата не се налага да се пълнят и да се 
затрапва този строителен материал, след като може да бъде обратно ползван, като строителен 
продукт за определени насипи. Идеята беше това нещо да стане на отредена за това площадка много 
от преди. Защото „Мазалат“ е частна повече от 20 години, площадката не е сега сменена, тя си е със 
такъв статут и от когато е била, сега в момента като частна, когато е била общинска и когато е била 
държавна. Площадката е отредена за производство на строителни материали и трошени на 
строителни материали. Отно публикуваните цифри, за които г-н Атанасов каза, малко разяснения 
мога да кажа. Става въпрос, че площадката ще работи, т.е. събира от граждани или юридически лица
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200 дни, това са 10 месеца по 4 седмици по 5 дена. Написано е между 200 и 300, 300 са ако 12 месеца 
работи по 6 дена в месеца. Относно 20 хил.тона, всеки цитира 20 хил.тона, но пред 20 хил.тона, 
пише до 20 хил.тона, което означава 5, 100, 200, 300, колкото потребностите на физическите или 
юридическите лица. Идеята на площадката е не само една определена фирма да извозва, събира 
отпадъците, а да има и друго място на което гражданите безплатно и фирмите могат да докарат 
своите материали, които на тях не са им нужни. Какво имам предвид чисти строителни отпадъци. 
Става въпрос за строителни отпадъци без найлони, стиропор, ХР8 и това ще бъде условието, ако 
някой гражданин желае да се възползва от безплатната услуга. Той трябва да докара чисти 
строителни отпадъци, които точно са упоменати /тухли, керемиди, бетон, почва, камъни/. Да, 
строителни материали, азбеста, както каза г-н Атанасов може да се третира, но тук става въпрос за 
чисти и са точно определени 5 или 6 кода. Това ще бъде условието, ако някой иска да се възползва, 
да докара точно тези материали, когато някой си прави ремонт, не найлони, кашони, пластмаси и т.н. 
Одновни дейности, които съм публикувал, тука говорим за приемане на строителни отпадъци и 
временно съхранение. Пак да отбележа, че депонирането, съхранението и третирането са отделни 
неща. Тука не говорим за депо, а за площадка, която ще събира строителните отпадъци. Относно 
преработването, как съм стигнал до тези 20 хил.тона. Трошачката, трошачно-пресовата инсталация с 
която фирмата разполага, тя се знае каква е, не тепърва да се купува, може да се провери каква е, що 
е и т.н., тя преработва между 200 и 3 00 тона на час. Да предположим, че тези 20 хил.тона гражданите 
или юридическите лица ги докарат на площадката, са за точно 100 часа преработване, което означава 
12 дни, или по 1 ден в месеца при пълен капацитет на площадката дошли материали, тя ще ги 
преработва за 1 ден всеки месец. Тя е оборудвана със система за оросяване.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Колеги, давам му думата за да може да си изложи нещата. Знам, че е превишено времето.

ИВАЙЛО ПЕТКОВ - представител на фирма „Мазалат“
По самото уведомление и цифрите, които се цитираха и Ви притесняват това мога да кажа. 

Също мога да заявя, че фирмата ще си спази всички, това в момента е инвестиционно намерение и 
предложение, което има някаква рамка, която е съгласувана с РИОСВ. Това, че са дали някакви 
цифри, те търпят изменение и всичко може да се ошлайфа, за да бъде всичко изрядно. И аз мога да 
заявя, чме всички норми, закони и правилници ще бъдат спазени. Имаше относно крайбрежни 
заливни зони и т.н. Аз не съм компетентен по тази тема, но РИОСВ-Велико Търново ме уведомиха, 
че този парцел не попада в „Натура 2000“ и няма предпоставки. Имаше въпрос, пак казвам, аз не съм 
компетентен, това, което съм попитал и са ми казали.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Председател на групата общински съветници от ДПС, 
Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

На 24.02.2024 г. /събота/ бяхме информирани от граждани, които са видели в сайта на 
общината инвестиционното предложение и гражданите бяха силно обезпокоени. Ние от групата на 
ДПС се запознахме с така направеното предложение и сме твърдо против по отношение на 
предложеното от фирма „Мазалат“. Винаги сме били в подкрепа на бизнеса и всякакви 
инвестиционни намерения са добре дошли, създаване на работни места. Обаче тук има доста неща, 
които нас ни притесняват. Винаги с гордост сме говорили за въздуха в Севлиево, че въпреки, че сме 
котловинен район и въпреки многото индустриални предприятия които има, винаги сме в 
т.нар.зелена зона на финните прахови частици. Тука сега се говори, гостът на днешното заседание 
говори за оросяване, обаче в предложението са заявили, че няма да използват вода. С какво ще 
оросяват. Ами като оросим къде ще отиде тази отпадна вода. Много неясноти има и силно сме 
обезпокоени, че изграждането на една такава площадка в рамките на общината и в непосредствена 
близост до жилищни сгради и речни корита ще бъде катастрофално за чистотата на въздуха и на 
водите. При следваща направена проверка от нас, общинските съветници от групата на ДПС 
установихме, че на площадката в момента има депонирани строителни отпадъци. Значи, 
предполагам, че фирмата вече знае, че ще бъде одобрена. Реално погледнато недоволството не е на 
нас четиримата. Недоволството е на голяма част на жителите на града. Това е, ние изразяваме 
нашето становище по темата.

Д-Р СЮЗАН САДЪКОВА-ТОМЕВА -общински съветник от ГЕРБ, Председател на ПК 
„Здравеопазване и социални дейности”

Аз съм много обезпокоена лично, като лекар от факта, че нашия град би се превърналв едно 
сметище , което би превърнало прекрасния ни град в едно непривлекателно място за живот. Аз 
лично не съм против инвестиционното намерение на тази фирма, но подбраното място за такава
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дейност трябва да бъде далеч от урбанизираната зона, далеч от мястото на живеене на хората. Ние 
се намираме в котловина, климатът е по особен в гр.Севлиево от това, че тази котловина задържа за 
дълго време въздуха. Има периоди в които нямаме движение на въдушни маси, в други градът ни е 
подложен на мъгла през по-голяма част от годината. Ние сме в близост до река и въздушните маси, 
които се движат много за дълго се задържат и под влияние на тези водни капчици много бързо ще 
достигнат до земята. Предложеното място за депо, за изграждане на това преработвателно 
предприятие или каквото ще бъде ме обезпокоява от това, че на първо място е близо до жилищни 
сгради. Второ - тези финни прахови частици, които ще се отделят, ще попаднат в земята под 
въздействието на тези капчици, които има в мъглата, мъгла, роса и т.н. каквото ще да бъде. С 
дъждовете тези капки стигат и до земята. Много хора отглеждат зеленчуци, плодове, с които се 
хранят и така подпомагат семействата си. Нека да не унищожаваме една плодородна котловина, 
която дава храна на много хора. Мястото на такова предприятие не е до един град, трябва да бъде в 
изолирана зона. И тука искам да допълня като лекар, че ние ще замърсиме не само въздуха, ще 
замърсиме почвата, ще замърсиме водата, ще замърсиме растенията, животните и хората, и по този 
начин ще се увеличи заболеваемостта в нашата община, а тя не е малка. Доста хора страдат през 
последните години от онкологични заболявания, а Вие много добре знаете от Вашите там, това, 
което сте подали в РИОСВ-Велико Търново, Вие сте подали за преработка на пластмаса, азбест, 
строителни материали, дори и да бъдат чисти. Ще ги разгледам по отделно. Строителните материали 
включват тухли, варови материали др., плочки, каквото се сетим, а от къде ще намирате г-н Петков 
толкова много строителни материали, които да обработвате. Нашият град и общината не генерират 
такова голямо, огромно количество за това, което Вие говорите, че ще обработвате целогодишно. 
Значи Вие ще докарвате от други населени места, т.е. искате да превърнете нашата община в едно 
сметище. Второ - каква гаранция давате, че преработената пластмаса няма да се наслои като 
микропластмаса в човешния организъм, в растенията и животните и от там отново да попадне в 
хората. Каква гаранция ще ни дадете за това, че ние няма да дишаме този въздух от пластмаса, 
прахови частици и др. вредни материали, които се отделят. Вие знаете, че азбеста и пластмасата се 
разграждат дълги години. Една пластмаса, взависимост от вида и съдържа над 1000 химични 
вещества, които не са доказани някои от тях като канцерогенни за хората, но водят до такива 
заболявания. Вие искате да увеличите заболеваемостта от онкозаболявания, от белодробни 
заболявания, карциноми на белия дроб, карциноми на храносмилателната система. Навярно Вие и 
Вашите деца не живеете в Севлиево и Севлиевска община или тези, които имат тези намерения и 
стоят зад Вас. Аз смятам, че мястото на такава площадка не е близо до гр.Севлиево. Намерете 
далечно място, където бихте могли да разположите такава площадка. В редица държави и в Европа, 
вкл. и в Америка са предприети сериозни мерки въобще за неупотреба на азбест. В България също е 
ограничена употребата на азбест. Защото всички знаем последиците, които са приети от нас 
здравните рпаботници като професионални заболявания. Нима искаме нашите деца, нима искаме 
нашите възрастни родители да дишат това. Тези влакна, които ще се наслоят. Сега ще Ви прочета 
една информация, която извлякох по отношение на азбестовите влакна, които се преработват. „Те 
остават в тъканта на белите дробове дълги години и предизвикват различни болести. Излагането на 
въздушно-преносими азбестови влакна трябва да се предотврати по всякакъв начин. Всички 
причинявани от азбеста болести имат дълъг латентен период.“ Значи ние ако вземем такова решение, 
ние ще го вземем за нашите внуци, правнуци и т.н. „С години наред, 10-40 г. от началото на 
експозицията, посочват учените. Рискът се увеличава взависимост от продължителността и от 
интензивността на тази експозиция на азбестови влакна.“ Значи Вие искате да унищожите 
населението на община Севлиево. „Остри хронични бронхити, азбестоза, бронхиален карцином, рак 
на стомашно-чревния тракт, рак на ларигса, мезотелиома на плеврата, перитониума, перикарда, 
удебеляване на перикарда и наслояване на плаки, хексодати, ателектази и т.н.“ Нима това искате да 
направите с гражданите и жителите на Севлиево и общината. Полуживотът на пластмасата Ви казах 
е изключително дълъг, повече от 100 години и тези влакна, които също се отделят и не малко вредни 
вещества увреждат и ендокринната система. Доколкото знам в нашата община има доста заболели 
със заболявания на щитовидната жлеза, с еднокринологични други заболявания. Нека не 
увеличаваме тази бройка. Категорично съм против това за изграждането на такова депо за 
преработка в близост до община Севлиево и въобще не в околностите. Това може да бъде само на 
отдалечено място, изолирано, при спазване на всички абсолютно изисквания. Това не може да стане 
в близост до града.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Благодаря Ви д-р Садъкова, поставихте много въпроси. Г-Он Петков само да каже живее ли 

на територията на гр.Севлиево - да или не
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ИВАЙЛО ПЕТКОВ - представител на фирма „Мазалат“
Уважаема г-жо Садъкова, само няколко неща да кажа относно Вашите притеснения. Относно 

далечината на площадката - идеята е, че тя се прави за гражданите на община Севлиево, пак казвам 
площадката, понеже няколко пъти казвате Депо. Аз мисля, че казах, че разликата между Депо и 
площадка е огромна. Когато имаме Депо нещата се депонират, затрапват и остават, а при 
рециклиране там нямаме изгаряния. Почнахте да говорите за азбест. В нашето уведомление изрично 
са записани 5 кода в които не съществува азбест. В нашето уведомление пише много видове 
материали в самия увод, какво представляват строителните материали, но отдолу в кодовете са 
точно определени 5 кода и то кодове, които съдържат материали, които са от тухли, керамика, 
фаянс, бетон, земни маси и камъни. Затова става въпрос. А относно Севлиево, моите родители 
живеят на около 200 м от тази площадка. Мислите ли, че ще искам да им причиня нещо. Живеят тука 
на ул.“Гочо Москов“, аз живея във Велико Търново. И сметище ще стане, когато хората няма да 
могат да си позволят да ходят на Депото да си изхвърлят отпадъците. Тогава Севлиево ще стане едно 
голямо сметище. Относно другото за големите тонове, аз казах това е рамка, която тепърва ще се 
ошлайфа. Може да се намалят до потреблението на общината, това се прави за тука. Няма да се 
генерират и няма да се приемат отпадъци от други общини. Става въпрос само за община Севлиево. 
Защото в РИОСВ се пускат документи за всеки един камион как е дошъл, от къде, номер, количество 
и това ми казаха, че го имат като система, която аз съм задължен да попълвам, ако това стане. Така, 
че това може много лесно да се проследи дали идват материали от друго място, или идва от човек X, 
жител на Севлиево или Ряховците, Петко Слевйков или което и да било друго село на общината.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Ако има други въпроси ще Ви включим. Нарушаваме Правилника,но мисля, че този въпрос е 

доста важен за жителите на нашата община и ще го разнищим до край и тогава ще приключим 
заседанието.

СВЕТЛАНА ГЕОРГИЕВА - Председател на групата общински съветници от Граждани за 
Общината

Нашата група заставаме в подкрепа на хората, които живеят не само в този квартал, но в 
целия град и в община Севлиево. Ние всички силно сме разтревожени и обезпокоени от това, което 
би могло да се случи. Доста обстоятелствено преди мен колегите споделиха това. На много кратко 
разстояние, на метри от домовете им, прах, шум, вибрации. Така както организирахме и ние 
реализирахме преди близо две години, на 25.05. внесохме в РИОСВ подписка с категорично 
несъгласие на 5421 души от община Севлиево относно изграждането на една такава логистична и 
складова база за каменни фракции в с.Върбовка, сега и тук заставаме зад хората. По отношение на 
опасността на населението, компонентите на околната среда, потенциалните рискове от реализиране 
на това инвестиционно предложение, точно и конкретно на това място, неговото разположение в 
гр.Севлиево, компетентен орган е РИОСВ и вярваме, че той ще отчете важността на значението на 
проблема на всимчки нас, които живеем в общината и съответно и евентуалните рискове за качество 
на въздух, параметри на шум, вибрации, почви, земеделие и др. стопански дейности и ще даде 
правилното становище.

ЙОРДАН ГЕОРГИЕВ - Председател на групата общински съветници от ВЪЗРАЖДАНЕ
Без да изпадаме в излишен патос и черни апокалиптични прогнози, мисля, че трябва да 

погледнем обективно ситуацията и предложението. Ние също споделяме притеснението на голяма 
част от гражданите относно изграждането на такава инсталация и конкретно близостта с жилищните 
сгради. Смятаме, че наистина това ще създаде допълнителни трудности и проблеми за гражданите в 
района. И ще подкрепим декларацията.

ДИМИТЪР ТОНЕВ - общински съветник от 1Ш-ДБ
Всички очаквате нашата група ревностно да се противопостави на така предложената 

декларация. Ще Ви кажа следното.Присъединяваме се към Вашата загриженост относно 
екологичната обстановка на територията на цялата община. Но считаме, че така предложената 
декларация, в този точно момент е едно доста прибързано действие. Направихме си труда да се 
свържем с РИОСВ-Велико Търново, с конпетентното лице, което се занимава с инвестиционното 
предложение на фирма „Мазалат“. Получихме отговор, че към фирма „Мазалат“ е върнато 
предписание за окомплектоване на цялата необходима документация във връзка с направеното 
инвестиционно предложение. Тяхното мнение и, че в момента всичко е толкова зелено, толкова
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неподготвено, че по никакъв начин не може да се прецени ефекта от подобна инсталация върху 
екологичната обстановка на територията на града и на общината. Когато бъде окомпектован пълния 
пакет документи и това трябва да стане в рамките на една година и РИОСВ излезе със съответното 
становище, и по въпроса всички ние в т.ч. и ние като институция имаме 14 дневен срок в който 
можем да обжалваме решението на РИОСВ-Велико Търново. Ние считаме, че компетентността на 
тази институция е във Велико Търново и е на ниво да прецени до колко подобна, подчертавам 
мобилна инсталация може да се отрази негативно върху качеството на нашите житейски условия. В 
тази връзка още веднъж Ви казвам, че ние сме също достатъчно загрижени за параметрите на 
финните прахови частици и на всички други замърсители, както във водата, така и във всички други 
екологични фактори. Ще гласеваме „ВЪЗД.СЕ“ на предложението за декларация, не защото сме 
против желанието ни да живеем в нормална среда, а защото не сме наясно с всички параметри на 
така предложеното инвестиционно предложение.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Председател на групата общински съветници от ДПС, 
Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

/реплика на Димитър Тонев/ Ако документите бяха наред и РИОСВ беше дал зелена 
светлина, много ме интересува общинските съветници от ПП-ДБ как щяха да гласуват. Защото тука 
аз виждам едно съобразяване не с гражданите и с въздуха и водата на общината, а съобразяване дали 
са редовни или нередовни документите. И в следващия момент г-н Петков ни убеждаваше, че всичко 
е наред, обаче пък общинските съветници от ПП-ДБ казват, че РИОСВ казал, че има куп нередности. 
Сега почваме да се чудим на инвеститора ли да вярваме, на институциите ли.

ДИМИТЪР ТОНЕВ - общински съветник от ПП-ДБ
/дуплика на Исмаил Хаджихасан/ РИОСВ не казва, че има нередности в документацията, 

просто те казват, че са изпратили предписание за попълване на документи, които се изискват за да 
дадат становище по въпроса. Освен това, ние за пореден път заявяваме, че ние не сме безразлични 
към качеството на околната среда в града и общината. Уверявам Ви, лично аз ще бъда първият, 
който ще се противопостави, ако констатирам най-малката вероятност за нередност относно 
замърсяване на околната среда от подобна инсталация. Подчертавам Ви.

ХРИСТО НИКОЛОВ - общински съветник от БСП ЗА БЪЛГАРИЯ
От името на групата на БСП за България ние сме „ПРОТИВ“ тази дейност да съществува на 

територията на гр.Севлиево. Достатъчно изчерпателна беше д-р Садъкова за характеристиката на 
различните заболявания, най-вече онкологични заболявания. Нашият район е богат на такива 
болести. Но искам друго да кажа. Дори и да се направи някаква точна, конкретна, изчислена 
експертиза, тука самия въздух, самата аерация на въздуха в тоя котловинен район е на нула ниво. 
Значи каквото да се прави, трудно ще стане нещо за да се осъществи такава дейност. Затова аз 
мисля, че достатъчно изчерпателно всички колеги подчертаха какво е истинското становище на 
хората и най-вече на нас общинските съветници в община Севлиево.

ТОДОР ГАНЧЕВ - Заместник Председател на Общински съвет - Севлиево, Председател на 
групата общински съветници от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ

Лично аз бих подкрепил всяко едно инвестиционно предложение, дори то да е на Богомил 
Петков. Но не мога да подкрепя предложение, което евентуално може да засегне здравето, живота и 
екологията в Севлиево. Защо, мисля, че от тука изказалите се никой не спомена, че по една 
неофициална статистика Севлиево е на едно от първите места в България по респираторни 
заболявания. От къде се получават те? И в момента той, г-н Петков няма вина за тази работа. Аз при 
моите срещи със жители на западния комплекс споделиха своето мнение, че има страшна 
запрашаемост в комплекса с финни, бели, бледи частици прах. От късе ли идва този прах? Ами от 
същата такава дейност на мелене на такива неща и изпускане в атмосферата. Това е установено. Има 
през годините много сигнали за това нещо, но никой не говори за това. Г-н Тонев за Върбовка 
събира подписи, а тука защитава интереса почти на сходно производство. Защитава интереса на своя 
вожд. Не бива така колеги. Ние тука всички трябва да защитаваме интереса на нашите съграждани. 
И лично мене, предполагам и повечето от Вас, изобщо не ни интересува какво ще каже РИОСВ. В 
Севлиево такава площадка не бива и няма да се строи. Аз ще вярвам не на институциите, а на хората, 
на това, което казват. Разходете се из Западния, съберете хората, а аз ги призовавам и те да дойдат в 
Общината и да Ви кажат колко проблеми имат те точно с тези финни частици. Даже ще имам след 
време конкретни обвинения срещу наши колеги общински съветници, че не осведомяват 
обществеността за тази работа.
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ТРИФОН ТРИФОНОВ - общински съветник от ГЕРБ
Изслушах всички колеги, бяха много изчерпателни, но аз искам да задам един въпрос към 

инвеститора. При среща с избирателите от този район, те ме уведомиха, че са направили подписка за 
преминаването на тежки товарни автомобили по ул.“Крайбрежна“ и ул.“Воденичарска“. Тези улици 
са в лошо състояние. Искам да попитам, както чух строителните материали са тежки, къде ще 
преминават камионите за да стигнат до тази база. Като имаме предвид, че главната улица, която е от 
центъра към моста е ремонтирана наскоро. Живеещите в този район искат да ремонтираме и 
ул.“Крайбрежна“, защото там минават точно камиони на тази фирма и улицата е разбита. Къде ще 
преминават тези камиони да превозват тези отпадъци.

Д-Р ИВАН ИВАНОВ - Кмет на община Севлиево
Искам няколко неща да кажа. 1. Общината изпълни своето задължение да обяви публично 

това инвестиционно намерение. С писмо от 20.02. тази година РИОСВ ни напомни за заължението 
по чл.4, ал! от за условията и изискванията, на които трябва да отговарят площадките за 
съхраняване или третиране на отпадъци, за разполагане на съоръжения за третиране на отпадъци и 
за транспортиране на производствени и опасни отпадъци, издадена от Министъра на околната среда 
и водите, обн., ДВ, бр. 52 от 16.06.2023 г. за цитираното инвестиционно предложение , а именно 
Площадка за събиране и третиране на чисти строителни отпадъци в град Севлиево с възложител 
„Мазалат” ЕООД в посочения поземлен имот. Като в писмото се казва: “За изясняване на 
обществения интерес общината трябва да направи това“. Г-н Тонев, това е част от процедурата, и аз 
мисля, че обществения интерес трябва да е ясен още от самото начало на процедурата, а не едва 
тогава, когато вече са взети някакви решения и ще трябва някой да възразява. Така, че ние сме 
изпълнили това задължение. Към момента има постъпили 11 възражения в общината срещу така 
направеното инвестиционно предложение. Няколко неща каза г-н Петков, които според мен трябва 
да се знаят, а именно: В Наредба №Н-4 от 2.06.2023 г. в чл.4 ясно е казано, че за дейности с отпадъци 
могат да бъдат използвани само терени с влязъл в сила ПУП за такива дейности. Видно посочения 
имот е с отреждане за производство на строителни материали, но няма отреждане за третиране или 
съхранение на строителни отпадъци. Така, че би било добре да бъдем точни.

По отношение на заливаемата зона - в същата Наредба №Н-4 от 2.06.2023 г. в чл.5, ал.2, т.8 е 
казано именно, че не се допуска разполагане на площадки за съхраняване или третиране и за 
разполагане на съоръжения за третиране на отпадъци на територията на крайбрежни заливаеми 
ивици, речни русла и защитени диги, което няма нищо общо с цитираната от Вас зона „Натура“, 
която е на около 850 м северозападно от имота. И двата текста от Наредбата са достатъчно ясни.

Аз си направих труда, погледнах декларацията и виждам, че вносителите добре са се 
ориентирали в нормативните документи. Това, че гр.Севлиево ще се превърне в огромно сметище е 
някакво Ваше твърдение, което не знам на какво се базира, но ние имаме решение отдавна, че 
гражданите могат до 3 тона безплатно да депонират на Регионалното депо за отпадъци, което на 
мене не ми е известно да е отменено. И Вашата загриженост за гражданите и за вземането на техните 
отпадъци никъде не я видяхме в инвестиционото намерение.

По отношение на посочените от Вас писма с искане за депониране от различни юридически 
лица на строителни отпадъци, очевидно на някои от тях сте получили мълчалив отказ. Очевидно на 
друго е отговорено, че не могат да бъдат депонирани отпадъци с код 170107. Защото ако си 
направите труда да видите комплексното разрешително по което работи РДО ще видите, че то е 
актуализирано през 2022 г. и че тези отпадъци /смеси от бетон, тухли, керемиди, плочки, фаянсови и 
керамични изделия, различни от тези, упоменати в код 170106 могат да бъдат приемани в 
колич„ества до 20 хил.тона годишно за оползотворяване, не за депониране. Така, че мисля Вие сте 
получили достатъчно ясни отговори от Общината какво може да се прави с тези отпадъци на 
Регионалното депо. Но пак искам да кажа, че по отношение на влязъл в сила ПУП и съгласно чл.4 и 
по отношение на заливаемите речни зони и защитени диги - чл.5, ал.2, т.8 от Наредба №Н-4 от 
2.06.2023 г. текстовете са твърде ясни.

ДИМИТЪР ТОНЕВ - общински съветник от ПП-ДБ
Само да уточня, че информацията с която разполагаме е, че при мобилна такава инсталация 

не е необходим ПУП, промяна предназначението на площадката.

ИВАЙЛО ПЕТКОВ - представител на фирма „Мазалат“
Аз успях да позапиша някои неща. Първо да кажа, че много се радвам, че за краткото време 

на дебат, вече запознахче да говорим за площадка, а не за депо.
Уважаема г-жо Георгиева, относно Вашият въпрос, притеснението за шума - разговарял съм 

с РЗИ, които попитах относно изискванията за шум и те ми отговориха, че това е на база измерване и
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има предпазни средства, шумоизолационни панели и ако се наложи, понеже говорихме, че вече 
втори комплект документи ми се изисква, които вече трябва да се знае къде точно ще бъде 
разположена тази мобилна трошачка, схема на транспорт и много още други документи, там също е 
предвидено да се опише дали ще се налага да се изграждат допълнително шумоизолационни панели 
или каквото и да било, относно Вашия въпрос.

На г-н Йордан Андреев - той пак е относно разположението - става въпрос за 20 дка, 
частично от целия имот, той е по-голям, за да може да се разположи максимално далеко на 
североизток, за да бъде далеко от пътя и съответно от жилищната зона. Като разстояние от най- 
близката жилищна постройка до предвиденото за трошачка място е над 100 метра. Има кадастър, 
има скици, може да проверите.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват прекратяване на разискванията.

“ЗА”-26 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

ВЪЗД.” - 4

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ПРОТИВ”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ПРОТИВ”
МЕХМЕД ХАСАНОВ ДАНЪДЖИЕВ „ВЪЗД.СЕ”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ВЪЗД.СЕ”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ПРОТИВ”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ПРОТИВ”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

,ЗА”- 19 ,ПРОТИВ”- 4

Оспорено гласуване от Тодор Ганчев

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ГАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ВЪЗД.СЕ”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
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„ЗА” - 25

ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ВЪЗД.СЕ”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

„ПРОТИВ” - няма „ВЪЗД.”- 3

След проведеното гласуване Общинския съвет - Севлиево взе следното

РЕШЕНИЕ № 114

На основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация Общински съвет- Севлиево :

1. Приема Декларация против реализирането на инвестиционното предложение „Събиране и 
третиране на чисти строителни отпадъци в ПИ №65927.501.4064 в гр.Севлиево с Възложител 
„Мазалат“ ЕООД.

2. Задължава д-р Иван Иванов - Кмет на Община Севлиево да изпрати настоящото решение и 
декларация на Директора на РИОСВ - Велико Търново и Министъра на околната среда и водите.

Приложение: Декларация

ДЕКЛАРАЦИЯ

На основание чл.21, ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 
ние, общинските съветници от Общински съвет- Севлиево се обявяваме категорично ПРОТИВ 
реализирането на ИП „Събиране и третиране на чисти строителни отпадъци в ПИ №65927.501.4064 в 
град Севлиево” с възложител „Мазалат” ЕООД по следните причини:

1. Местоположението на ИП попада в непостредствена близост до жилищен квартал и 
предизиканите при работа шум, вибрации и прах, ще засегнат пряко комфорта и здравете на 
жителите на града.

2. Площадката попада в крайбрежната заливаема ивица на р. Росица, което е в 
противоречие с изискванията на чл.5, ал.2, т.8 от Наредба №Н-4 от 2.06.2023 г. за условията и 
изискванията, на които трябва да отговарят площадките за съхраняване или третиране на отпадъци, 
за разполагане на съоръжения за третиране на отпадъци и за транспортиране на производствени и 
опасни отпадъци, издадена от Министъра на околната среда и водите, обн., ДВ, бр. 52 от 16.06.2023 
г.

3. Съгласно чл.4 от горепосочената наредба, за отреждане на площадка за третиране на 
отпадъци, е необходимо изработването и одобряването на ПУП в съответствие с изискванията на 
Закон за устройство на територията, за такъв тип дейности, тъй като понастоящем предвидения ПИ
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№65927.501.4064 в град Севлиево, за изграждане на посоченото инвестиционно предложение е с 
начин на трайно ползване: „За производство на строителни материали, конструкции и изделия” .

След изчерпване на дневния ред Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев 
закри заседанието в 17.00 часа
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